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‘Onze nob’le discipline’

By Max Nederkoorn and Stijn van den Wijngaard
NB: For ceremonial use only the first verse and the refrain are sung.

Onze nob’le discipline,
De politieke wetenschap!

Het debat is voor ons routine,
Trots op ’t studieus broederschap,

Dit Leidsch superieur instituut,
Eren wij de vereniging,

Die heerst en regeert deze stad:
Sedert ’t jaar één-en-tachtig
Is de SPIL oppermachtig!

Maak plaats, hier is de SPIL!
De SPIL maakt ‘t verschil!

Chapeau, chapeau:
Wij prijzen hoog

De glorie van de SPIL

[Rijk’lijk vloei’ de alcohol,
De politieke borrelpraat!

Drinken hoort bij ’t protocol,
Zoveel dat het nergens meer op slaat.

Dit Leidsch superieur instituut,
Eren wij de vereniging,

Die heerst en regeert deze stad:
Wie ons ziet heeft direct

een Minderwaardigheidscomplex!

Maak plaats, hier is de SPIL!
De SPIL maakt ’t verschil!

Chapeau, chapeau:
Wij prijzen hoog

De glorie van de SPIL]
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NOTULEN WISSEL-ALV, d.d. 12 september 2024
Opening
The Chair of the Ga, Mr. van Kampen opens the meeting at 18:55.

Those present at the GA are:

Sem van der Voort Jessica Cressy-Jones Emma Breed

Judith Hordijk Bogdan Bodomoiu Marvin Lamers

Janneke Pool Thomas van Loon Elena van der Klok

Ralph Otten Hanna van Stekelenborg Bas van der Tas

Jules Fockens Lucille Saisse Yesim Benli

Lilli Helin Kathrin Brill Sheno Djamshidi

Soizic Michotte van den Berck Aiden Bennett Luise Gabbert

Svea Drose Inge van Hoek Thomas Meijer

Noor Stuijt Famke Akerboom Milena Schmidt

Kasya Hilhorst Summer Knegtmans Pieter Mauritz

Frederika Togtema Lara Akande Nena Vermeiden

Ruchi van Zoelen Margot Ammerlaan Anna Easton

Gijs Verhoeff Niels Bosman Luuk Hoff

Marit van der Heide Celia Hiver Marijke Horan Alfames

Anna Idziak Alfons Hooft Hannah Dierke

Amany Arafa Donna Dekker Annabelle Jung

Cesar Serlie Thirze Wiegers Sabine Silveira Vaucher

Mette Kamerlich Patrick Daamen Daan Bal

Sophia Campfens Leon Jad El Haddad Josephine van Os

Ruben Backx Robin Buijs Ottavia Rolla

Nika Verwoert Daan de Vries Haitske Pottinga

Christopher Conti
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After singing the SPIL-anthem, the Chair of the GA welcomes everybody.

The Chair of the GA explains what a GA is.

The current board members introduce themselves.

Mr. Buijs explains what a GA is.

Mr. Daamen explains that he has been to more GAs than he has eaten breakfast.

SPIL Anthem 19:01.

The Chair of the GA brings out his own gavel.

2. Voting Committee.

The Chair of the GA explains what the Voting Committee entails.

Mr. Meijer and Mr. Daamen are hammered in as Voting Committee.

3. Setting the agenda

No changes. The agenda is set.

4. Announcements

The Chair of the GA does his announcements. He explains to the GA to please state their full
name before saying anything so that the Secretary can write down the name for the minutes.

The Chair of the GA explains to the GA that questions can be asked in both Dutch and English.
Dutch questions and answers will be provided with a short translation by him.

The Chair of the GA explains to the GA that the Motion paper can be found in the back and on
the SPIL website.

The Chair of the GA announces that spelling or grammar mistakes can be emailed to the
Secretary.

No further announcements.
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5. Received documents

Vote transfer from Mr. Van Kampen to Mr. Lamers.

6. Proposal Honorary member

Mr. Verhoeff reads his part on Rudy Andeweg.

No objections

→ Rudy Andeweg is made an honorary member of the association.

7. Installing Minutes Change of Boards GA, d.d. September 12th 2024

Mr. Buijs is asking if the motions about buying a beer is meant for all the present CALVV
members.

Ms. Stuijt explains that it is a question for the Treasurer.

Ms. Hilhorst explains that it is for all the CALVV members present, but that it is not on the SPIL
budget.

There are no further questions. The minutes are set.

8. Final Report XLIIIrd board ‘SPILocracy’

2.1
Ms. Akande is asking if we can evaluate the English-speaking policy.

Ms. Drose explains that the feedback was positive and Dutch people explained that it was a good
opportunity to practise their English.

Ms. Van der Heide is asking about the busyness of the common rooms.

Ms. Drose explains that the common room in the Hague is less busy than the common room in
Leiden. She mentions some incentives they have used to further the busyness of the common
rooms, like the coffee and waffle hours.

2.3
Ms. Akande is asking how the Beehive Community was.
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Ms. Drose explained that it was not really used because there was pushback from other boards.

Mr. Hooft is asking what the ‘Ze’ is referring to in the Dutch Booklet.

Ms. Drose explains that it is a typo.

Mr. Buijs is asking how the StOP alcohol and other intoxicating substances Protocol was used,
and if she ever made use of the guidelines.

Ms. Drose explains that the guidelines were of good help in addition to their own policies. Most
important thing they took from the guidelines was to ensure that during events someone with
BHV is present at all times.

3.1.1
Ms. Akande gives a compliment to the board for finishing the board year with only six members
and tells them they can be really proud of themselves.

3.1.2
Mr. Buijs is asking why Ms. Drose was so satisfied with the relationship with both the student
member of the Institute Board and the former student member of the Faculty Board, and
especially the student member of the Institute Board.

Ms. Drose explains that she has had a lot of contact points with both assessors and that they
always were of great help.

Mr. Buijs is asking if Ms. Drose thinks applause would be in order if the former student member
of the Institute Board is present.

Ms. Drose explains it is.

3.1.3
Ms. Van der Heide is asking how the NKWP will be used.

Ms. Drose explains what the NKWP is and how it will be in place. In the next year, she hopes to
collaborate on events or get financial funds from the NKWP.

3.2
Mr. Buijs is asking if the President could tell more about the BRICS event, because Stairs Affairs
in the past has only been organised regarding elections, and the success of the event.
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Ms. Drose explains that it is relevant for political science and public administration students and
that the committee does not want to be limited to only elections.

Mr. Hooft is asking if the President has advice for the board about the internal debate of the US
election being during the Dies week.

Ms. Drose explains that this is up to the next Commissioner Stairs Affairs to choose. And if they
want to organise an event around the US elections, she imagines that an event beforehand could
be organised.

4.1.1
Mr. Daamen is asking to fill in the blanks.

Ms. Stuijt explains that SPIL has a total of 1074 members. 120 international politics students,
119 political science students, 488 international relations and organisations students, 33 master
students and 433 members of which the programme is unknown.

And explains that the numbers will be more accurate during the next GA because of a mistake
when adding the new members.

4.1.2
Ms. Stuijt is asking the ‘Oude Rotten’ to come forward.

Ms. Stuijt thanks the ‘Oude Rotten’ for their unique contribution to the SPIL newsletter, even
though they never made the deadline.

Ms. Stuijt gives Mr. Daamen and Mr. Hooft a present to thank them for their hard work.

The Chair of the GA is asking Mr. Daamen and Mr. Hooft what their favourite newsletter of the
past year was.

Mr. Daamen explains that it would be the Trouw.

Mr. Hooft explains the second to last one was his favourite.

4.1.3.
Ms. Akande is asking about the direct debit and if the Secretary discussed the issue with the
Treasurer, because it is not possible with the contract SPIL has with the bank.
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Ms. Stuijt explains she is aware of the issue.

Ms. Hilhorst explains the issue was in more detail in the interim policy. She explains the idea is
to look into a new contract with the bank where the direct debit for reunists is possible.

4.1.4
Mr. Bosman is asking if the Secretary can fill in the blanks for the reunionists and alumni.

Ms. Stuijt explains that SPIL has 66 reunionists and 294 registered alumni.

Mr. Backx is asking what the difference is between alumni and reunionists.

Ms. Stuijt explains that reunionists are paying members, who receive the DEBAT at home. They
do not have voting rights during the GAs. Alumni are just registered alumni who were members
of SPIL during their studies. They do not pay and also do not have voting rights during the GAs.

Mr. Buijs wants to give the Secretary a compliment on the hard work the Secretary put in the
alumni portfolio. He also wants to know if the Secretary has any recommendations for the
XLIVth board on how to get more alumni to register at SPIL, because the number is dropping.

Ms. Stuijt explains how the number has been increasing instead of dropping. She explains how
the Secretary sent an email to all the members wanting to sign out, with the option to become a
reunionist or an alumni. She also wants to stress the point that all political science alumni were
invited for the alumni event through the Alumni Bureau, which reached over 10.000 alumni.

4.1.6
Mr. Bosman wants to thank the board for organising the former boards borrel and hopes the new
board can make it as much as a success.

Ms. Ammerlaan is asking if the Secretary has advice for the XLIVth board on how the issue
around some former board members not getting an invite, due to wrong email addresses or no
contact details at all, can be resolved.

Ms. Stuijt explains that she emailed all the participants present with the request to send the right
contact details of others who were not invited. But she did not get any responses. Additionally,
Ms. Togtema put the invitation with the pictures on the SPIL LinkedIN, where more former
board members would be reached. So she advises the next board to also put the invitation on the
LinkedIN again.

4.2.1
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Ms. Van der Heide is asking if somebody from the Introduction Committee could explain how it
was being part of this committee.

Ms. Van Os explains she joined the Introduction Committee last February and found it very fun
to be part of this committee, especially organising Freshmen Weekend.

4.2.3
Mw. Van der Klok vraagt of er “Zure jury” is gedaan tijdens het Eerstejaarsweekend.

Ms. Van der Klok is asking if they did “Zure jury” during Freshmen Weekend.

Ms. Stuijt explains they did not.

Mw. Van der Klok vraagt waarom niet.
Ms. Van der Klok is asking why not.

Ms. Stuijt answers that the Freshmen Weekend is about the first year students and not about the
new board.

The Chair of the GA is asking Ms. Van der Klok to explain what “Zure jury” entails.

Ms. Van der Klok explains that it is such a long time ago for her. She explains that with “Zure
jury” the h.t. board mocks the f.t. board during the Weekend.

Mw. Van der Klok vraagt of het nieuwe bestuur “Zure jury” zal doen tijdens het komende
Eerstejaarsweekend.

Ms. Van der Klok is asking whether the new board is thinking about doing “Zure jury”
during the upcoming Freshmen Weekend.

Mr. Van der Voort explains everyone needs to wait for the policy of the XLIVth board.

Ms. Akande is asking if the signups were full this year and whether the Secretary will be
recommending a different place for the upcoming year, where there is space for more
participants.

Ms. Stuijt explains the signups were full and she recommends the new Commissioner to
definitely look into other options as well as the options in Delft and Poeldijk.

Ms. Ammerlaan is asking if there was enough salt this year.

Ms. Stuijt explains they brought plenty of salt.

10



Ms. Hilhorst explains they bought even more salt during the weekend.

Mr. Bosman is asking the new board whether they promised to include “Zure jury” in their
policy.

Ms. Van der Voort clarifies that everyone can read their policy and then see whether “Zure jury”
is included or not.

Mr. Daamen is asking who from the board was the Monopoly man and who was the thief during
the “smuggling game”.

Ms. Stuijt explains that those were both committee members and not board members.

Mr. Daamen is asking if Mr. Verhoeff could reenact the thief from the game.

Mr. Verhoeff explains that he had a different task during the game.

Mr. Daamen is asking Mr. Verhoeff if he is the real Monopoly man.

Mr. Verhoeff explains he is not and that he was the bank.

5.1.2
Mr. Buijs compliments the Treasurer on how she handled the situation.

Ms. Hilhorst explains that she did not get scammed.

5.1.3
Ms. Van der Heide explains that she enjoyed being part of the Audit Committee.

Ms. Breed explains she completely agrees with Ms. Van der Heide.

5.2
Mr. Bosman is asking if the board asked committee members to say something about the year
and how their committee went during this GA?

Ms. Stuijt explains they did not.

Ms. Hilhorst explains they did this during the Interim GA, but that there are committee members
present if he wants to ask.
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Mr. Bosman explains this is important to do during the Interim GA, but especially important
during the Change of Boards GA.

Ms. Hilhorst explains that there are two Dies Committees present, one from last year’s Dies and
the new committee since February for the upcoming Dies.

Mr. Bosman explains if nobody prepared anything, it does not necessarily add much.

6.1
Ms. Van der Klok is asking if Ms. Togtema and Mr. Otten can show their socks.

The Chair of the GA is asking if Mr. Verhoeff brought the suit with him.

Mr. Verhoeff explains he forgot.

Mr. Buijs is asking if Mr. Verhoeff deems the opinion and everything that is said in the GAs not
important.

Mr. Verhoeff explains he values everyone’s opinions a lot, but he had a very busy day and he had
to run to get to the GA on time. So he did not bring the Obi-Wan-Kenobi costume and he is very
sorry.

Mr. Hooft is asking if Mr. Verhoeff thinks democracy should just end because Mr. Verhoeff is
tired.

Mr. Verhoeff explains that democracy usually ends with thunderous applause.

Mr. Hooft explains he likes the answer, but maybe Mr. Verhoeff should just bring the costume.

Mr. Buijs explains that he thinks the GA is very serious about this matter and he thinks there is
only one way Mr. Verhoeff can make up for this, and that is for Mr. Verhoeff to show up to the
next GA in his Obi-Wan-Kenobi costume.

The Chair of the GA explains that motion paper can be found in the back of the room.

Mr. Buijs explains that this is about another motion and he would like to discuss it with Mr.
Verhoeff.

Mr. Verhoeff explains if a motion moves him to do so, he will.
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Mr. Buijs explains the motions will be for the next board and Mr. Verhoeff will not be in function
anymore. So he will not be bound by the motion, there is nothing else they can do then just
discuss it now.

Mr. Bosman is asking for a point of order, he explains that this is not the current point on the
agenda and maybe move this discussion to later in the GA.

Mr. Buijs agrees to move the discussion to Any Other Business.

6.2
Ms. Van der Heide is asking which activities of the Education Committee were the best attended.

Ms. Togtema explains that the event on the Dutch elections in the beginning of the year was best
attended. She would advise the next commissioner to organise events on current politics and the
interest of students.

Ms. Akande asks if the money for the boat tour can be used somewhere else within the portfolio
of Education & Politics, because it is a very big expenditure.

Ms. Togtema explains that the boat tour was for a very small group of people and she would
advise for the next year to look into workshops or other events rather than the boat tour.

6.3
Mr. Backx is asking if there are recommendations for more informal events for the Masters
Committee.

Ms. Togetema explains that there was a borrel with PhD students, where they could ask
questions about the future and academia. The Masters Committee also helped the Secretary
organise the Alumni event, but the next committee can look into what their interests are.

Ms. Van der Heide is asking how many members were in the committee.

Ms. Togtema explains that there were four members during the entire year.

Ms. Van der Heide is asking if Ms. Togtema has some tips on how she found master students
interested in the committee, as this has been a problem in the last few years.
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Ms. Togtema explains she was blessed as a HOP-week mentor with an only master students
group and she was also present at all the masters welcome back ceremonies organised by the
study advisors.

Mr. Bosman is asking if there was a cooperation with B.I.L. during the year.

Ms. Togtema explains they organised a pub crawl through The Hague together and it was very
well attended.

Mr. Bosman is asking if Ms. Togtema would suggest the next board to keep the cooperation with
B.I.L. up as well.

Ms. Togtema explains she would definitely do that.

Mr. Buijs is asking now that they are on the topic of the B.I.L., he is wondering if Ms. Togtema
can react to the rumours in the hallway corridors that she is also a member of the B.I.L.

Ms. Togtema explains she is indeed also a member of the B.I.L.

Mr. Daamen is asking how Mr. Verhoeff reacts to the news that he is not the only traitor
anymore.

Mr. Verhoeff explains he has no comment.

Mr. Hooft is asking whether Ms. Togtema is considering cutting her membership card.

Ms. Togtema is asking which one.

6.4
Ms. Akande is asking if the contract with Index is renewed.

Ms. Togtema explains the contract runs until December.

Ms. Van der Klok is highlighting that it is not in line with the contract with Index to sell
summaries.

Ms. Togtema explains she is aware and that this is a recommendation to put in the new contract.

Ms. Jung explains to first talk to Joop van Holsteijn, because he is very against the summaries.
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6.5
Mr. Buijs is asking if Ms.Togtema could reflect on her past on the Programme Committee and
how she experienced it, especially because she is there on an elective basis and not necessarily
for SPIL.

Ms. Togtema explains it was very helpful to get insights on the policy of the Institute Board.
Eventually she could not attend a lot of meetings, because most of them overlapped with SPIL
events. She would recommend her successor to still apply for the Programme Committee.

7.1
Ms. Akande is asking who of the board was the dress code manager and if he or she sometimes
felt uncomfortable telling people their clothes were not in line with the dress code.

Ms. Stuijt explains she was the dress code manager last year, and of course it is not the most
pleasant conversation to have. But by having the dress code manager introduced on the website,
the readers etc, people are already aware who the dress code manager is. So that makes it less
awkward.

Ms. Akande is asking if Ms. Stuijt has any feedback for the possible successor.

Ms. Stuijt explains she would make the dress code manager as visible as possible, maybe even
show examples.

Ms. Buijs is asking, since they are touching upon the topic of the dress code manager, how Ms.
Stuijt reflects on white sneakers at the gala.

Ms. Stuijt explains that everybody can wear whatever they feel comfortable in. And the ticket to
the gala is already pretty expensive, so if the pressure of buying new shoes is too high, she really
appreciates their attendance.

The Chair of the GA is asking if Mr. Buijs has an opinion about the white shoes at the gala
because it has come to his attention that Mr. Buijs works at a shoe store.

Mr. Buijs explains he does not have an opinion about the shoes, but he does want to take this
moment to compliment the Chair of the GA on his shoes.

The Chair of the GA thanks Mr. Buijs.

Mr. Hooft explains he wants to apologise, because at first he was critical of the concept of the
dress code manager, but now he thinks it is a wonderful new development; also at the gala.

15



Ms. Campfens is asking how the dress code manager solved it when they were already on
location and somebody was not dressed according to the dress code.

Ms. Stuijt explains that during the trips they would first meet up in the lobby, where you can
immediately ask people to change if necessary. And for excursions, you would tell people to
dress according to the dress code for the next event.

7.2
Mr. Buijs gives a compliment to the board.

7.3
Ms. Van der Klok is asking if there was SPILaria.

Ms. Hilhorst explains that some people got sick but nothing major.

Mr. Buijs is asking how the Taj Mahal was.

Ms. Stuijt explains it was very beautiful and she was very surprised how many Islamic phrases
there were on the Taj Mahal, but it was also very warm.

Mr. Daamen is asking how politically relevant the board thinks India was.

Ms. Hilhorst explains that this was her fifth SPIL trip and she found India actually the most
interesting, politics wise.

Mr. Daamen is asking how the political system in India works.

Ms. Hilhorst explains she will absolutely elaborate on that during the break.

Mr. Van der Tas is asking if in India the motion was fulfilled by having a karaoke night.

Mr. Verhoeff explains that they indeed had a karaoke night with water bottles as microphones.

Mr. Mauritz is asking what Mr. Verhoeff his favourite bollywood song is.

Mr. Verhoeff explains his favourite bollywood song is “Badtameez Dil”.

7.4

16



Ms. Van der Heide is asking if the board has any concrete advice on organising the congress in a
different form.

Ms. Van Zoelen explains that there already was a letter in the Affirmation GA where the board
explained why they changed the HR. But in short, they struggled to have enough people to fill all
the committees and other organisations like StOP also organise congresses.

Mw. Van der Klok vraagt hoe het StOP Congress was.
Ms. Van der Klok is asking how the StOP Congress was?

Ms. Hilhorst explains this was cancelled.

Ms. Van der Klok is asking how that is possible.

Ms. Hilhorst explains Ms. Van der Klok can ask her in the break if she wants more details.

Ms. Van der Klok is asking whether it is together with SPIL.

Ms. Hilhorst explains that the StOP Congress is organised by StOP, in collaboration with the
associations who are members of StOP, such as SPIL.

Ms. Jung is asking if the board would advise having a congress in the beginning of the academic
year, if it is just because there are a lot of other congresses, or if they want in general less
congresses.

Ms. Stuijt explains that the interest for congresses is not that high and also there is time needed
to organise one. She stresses the focus should go towards the PiP-Congress.

Ms. Jung is asking if then Ms. Stuijt would not advise organising a congress with another
committee.

Ms. Stuijt explains that if a committee wants to organise a congress, of course they can do that.

Ms. Van Stekelenborg is asking what a congress is.

Ms. Van Zoelen explains what a congress is.

Ms. Akande is asking how many people attended the congress.

Ms. Zoelen explains there were eight or ten people.
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Mr. Van der Tas is asking if there were still enough options to choose from with Long Trip.

Ms. Hilhorst explains that options are limited, because everything is more expensive, due to
inflation and budget being the same.

Mr. Van der Tas is asking if upping the budget would be necessary next year.

Ms. Hilhorst explains that SPIL in general is also dealing with the budget going down, so she
would not recommend putting more budget into the trips.

The GA chair suspends the meeting at 20:21.

The Chair of GA reopens the meeting at 20: 33.

8.1.1
Mr. Lamers is asking if Ms. Van Zoelen thinks the amount of the sign-up list is enough.

Ms. Van Zoelen advises her successor to promote the pick up in the common room more.

Mr. Lamers is asking if she would recommend her successor to use the sign-up list again.

Ms. Van Zoelen explains she would recommend using it again.

Mr. Daamen is asking if the name of the publisher would have been better with an extra ‘a’.

Ms. Van Zoelen explains that one ‘a’ is also sufficient.

Mr. Daamen is asking if it would not have been better.

Ms. Van Zoelen explains that she does not mind.

8.1.2
Ms. Van Zoelen announces that the DEBAT website is back in the air.

8.1.3
Mr. Lamers is asking if Ms. Helin considers continuing the podcasts.

Ms. Helin explains that she is considering it, but that she will come back to it during the Policy
GA.
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Mr. Daamen is asking what the topics on the podcast would be.

Ms. Van Zoelen explains that the committee can decide, and they have mostly discussed current
topics like the Indian elections.

Mr. Van der Tas is asking if the Commissioner considers having a podcast with the members of
the new SPIL soccer team.

Ms. Van Zoelen explains that it is up to the committee.

8.2.1
Ms. Breed is asking if somebody from the Festive Committee could elaborate on their
experience.

Mr. Meijer explains he is a member of the Festive Committee but he does not want to elaborate.

Ms. Van Zoelen explains the Festive Committee has organised a lot of activities this year,
including some parties. And the committee also organised the cantus for the first time. She is
very proud of her committee.

Ms. Breed is asking about leaving the Café de Pakschuit in The Hague

Ms. Van Zoelen explains that throughout the year they got offered better deals, which is
convenient for members. That is why she recommended her successor to also look into other
options.

Mr. Buijs is asking if Ms. Van Zoelen can reflect on the deal with L’Espèrance that is only for the
snacks and if she is aware of the Café Roebels being in possession of a SPIL member.

Ms. Van Zoelen explains she asked for a discount on the drinks in the beginning of the year, but
L’Espèrance was only willing to do so with a bar budget of € 400, which is not possible. She
explains that her successor can still look into other options for the regular bar in Leiden, so also
into Café Roebels.

8.2.3
Mr. Lamers is asking if the GSA should be continued.

Ms. Van Zoelen explains that she does not recommend her successor to organise a GSA.
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8.2.5
Mr. Lamers is asking Ms. Helin if she is considering doing something like the Oscars again at the
gala.

Ms. Helin explains she will leave choosing the theme of the gala up to the committee.

Ms. Van der Heide is asking if Ms. Van Zoelen would recommend the time period of the last
gala.

Ms. Van Zoelen explains that she did it a little bit later in the year and thinks that is a great time.

9.1.1
Ms. Akande is asking if Mr. Verhoeff reached out to other associations to discuss acquisitions.

Mr. Verhoeff explains he did at the beginning of the year. Especially the StOP Acquisitions
training was a nice moment to talk to other associations.

Ms. Akande is asking for specific advice for his successor.

Mr. Verhoeff explains to just approach as many people as you can.

9.1.2
Mr. Hooft is asking if the sold merchandise in line is with the expectations of Mr. Verhoeff.

Mr. Verhoeff explains he does not know the numbers of other merchandise.

Mr. Daamen is asking Mr. Verhoeff what his favourite card game is.

Mr. Verhoeff explains that it is called shitheads.

Mr. Daamen asks if Mr. Verhoeff recommends buying the cards.

Mr. Verhoeff agrees.

Ms. Benli is asking if Mr. Verhoeff would recommend playing shitheads with the SPIL playing
cards.

Mr. Verhoeff confirms.

Mr. Van der Tas is asking if Mr. Verhoeff can pitch the SPIL playing cards.
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Mr. Verhoeff pitches the playing cards.

Mr. Daamen is asking what the SPIL playing cards have meant for Mr. Verhoeff’s reputation as a
womaniser.

Mr. Verhoeff explains that he is still single.

Mr. Buijs is wondering why Mr. Verhoeff is still single, because in the beginning of the year he
mentioned he has much experience with women.

Mr. Verhoeff explains he has no comment

Mr. Conti is asking where the merch can be purchased.

Mr. Verhoeff explains you can buy the merch on the website

Mr. El Haddad is asking what the price of the SPIL playing cards is.

Mr. Verhoeff explains that the playing cards are € 5,91 euros.

9.1.3
Ms. Van der Heide is asking if it would be an idea to organise an event with the Acquisitions
Committee, for example Emile’s bingo event.

Mr. Verhoeff explains that this year’s Acquisitions Committee organised the merch market, but
he will definitely recommend his successor to look into other options as well.

9.1.4
Mr Buijs compliments Mr. Verhoeff on the reels he made.

Ms. Ammerlaan is asking what Mr. Verhoeff meant in his policy with formerly active SPIL
members.

Ms. Akande is asking why LinkedIn was moved to the Commissioner Education & Politics.

Ms. Togtema explains that she used it to contact embassies and other professionals in the field.

Ms. Akande is asking if Ms. Togtema next to contacting people also wrote about the events for
the posts.
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Ms. Togtema explains that the committee wrote the pieces for LinkedIn.

Mr. Verhoeff explains that most of the activities on LinkedIn, which is a very different social
media platform than the others, are for the Commissioner Education & Politics.

Ms. Akande is asking if Mr. Verhoeff proposes to have multiple board members in charge of
LinkedIn or only Commissioner Education & Politics.

Ms. Togtema explains the move of LinkedIn worked really well for them.

Ms. Benli is asking if the LinkedIn now only will be for Education & Politics.

Ms. Togtema explains that LinkedIn is to promote educational activities, including the trips.

Ms. Benli is asking if Ms. Togtema thinks it will be an, not really necessarily, extra task for the
Commissioner Education & Politics.

Ms. Van der Heide is proposing for the new board to try it out and then look back at it.

Ms. Easton is asking if the board has seen Mr. Buijs his videos.

Mr. Verhoeff explains that he liked the videos.

Ms. Benli gives Mr. Verhoeff a compliment on the Instagram posts.

9.1.4.2
Ms. Van der Heide is asking if the board was allowed to promote on the screens.

Mr. Verhoeff that only events that are open to everyone can be promoted on the screens. He did
not experience any issues.

Ms. Van Stekelenborg is asking why the promotion of events does not go both ways with the
university.

Mr. Verhoeff explains it indeed does not go both ways.

9.1.5.1
Mr. Bal is asking if all parts of the website could be up to date, especially the career part of the
website.
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Mr. Verhoeff explains that it is difficult to keep all the parts of the website up to date. He thinks
his successor will do her best to keep every part up to date.

9.1.5.2
Ms. Easton is asking what the results of the survey are.

Mr. Verhoeff explains not a lot of people filled it out, even though he promoted it in a lot of
places. But overall, positive results.

Mr. Hooft is asking if the present or not present function was useful.

Mr. Verhoeff explains that that function is unreliable.

Ms. Akande is asking if the subscription of € 600 euros would be once or every year.

Mr. Verhoeff explains that it is a membership, so every year.

Ms. Ammerlaan is asking if with the premium version it is possible to add advertisements.

Mr. Verhoeff explains that he thinks that this is one of the biggest reasons the premium version
would be more valuable.

Mr. Daamen explains he first had his doubts regarding the app, but now he wants to compliment
Mr. Verhoeff and thinks the app is a great contribution.

9.2
Ms. Akande wants to give Mr. Verhoeff a compliment that he kept up the tradition of the signups
being full so quickly.

Mr Van der Tas is asking if Mr. Verhoeff is also considering swapping his kebab for Judith.

Mr. Verhoeff explains he is not, he likes his kebab too much.

Ms. Ammerlaan is asking if there is a solution for the upcoming year for the possible extra
sign-ups.

Mr. Verhoeff explains that he recommends his successor to use Club Collect instead of the
website.
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Mr. Daamen is asking Mr. Verhoeff to sing the Friet-museum song.

9.2.2
Mr. El Haddad is asking about the sustainability policy of the weekend.

Mr. Verhoeff explains that last year there was a sustainability taskforce, and now this year he
looked into trains instead of flights for the weekend.

Year Plan
Mr. Buijs is asking that there is a missing item on the year plan, the StOP Day.

Ms. Drose explains what the StOP Day entails.

Ms. Stuijt explains the StOP Day is only for boards and not the members.

Mr. Bosman is asking if the current board planned activities for the new board.

Ms. Togtema explains they organised the excursion to the Turkish Embassy.

Budget
Ms. Akande is asking about the withdrawal of the Committee Cup Reservations.

Ms. Hilhorst explains that that is a mistake and should be 77.

Ms. Akande is asking if Ms. Hilhorst could extend on why career night expenses were so low.

Ms. Hilhorst explains that that amount is lower due to compensations for other events.

Mr. Backx is asking how budgeting works.

Ms. Hilhorst explains how budgeting works at our association.

Mr. Backx is asking who agrees on the budget.

Mr. Hilhorst explains the Treasurer makes up the budget and the GA votes on it.

Mr. Buijs is asking about the withdrawal of reserve travel allowance international board
members.
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Mr. Hilhorst explains there is an existing earmarked reserve for this. The € 250 euros is deducted
from the reserve and then will become income.

Mr. Buijs is asking if the international board member was Ms. Togtema or Ms. De Bona.

Ms. Hilhorst explains it was Ms. Drose.

Ms. Easton is asking how many boards contribute to ‘Vrienden van de SPIL’

Ms. Hilhorst explains there is no board, except for the board who started ‘Vrienden van de SPIL’,
that all donate.

Mr. Hooft is asking if Ms. Hilhorst can explain what “investments” mean.

Ms. Hilhorst explains that it is for things the board needs that has a higher expense, for example
a computer.

Ms. Akande is asking why Ms. Hilhorst chose for a lower SPIL contribution instead of back to
the members.

Ms. Hilhorst explains it was quite late after the trip and since it was a low number, she could not
divide it in a good way amongst the members.

Mr. Van der Tas is asking what the pre-activity money was spent on.

Ms. Hilhorst explains the money was spent on kaassoufflés, curry and of course drinks.

Ms. Akande is asking if the wallet will be passed down to future Treasurers.

Ms. Hilhorst confirms.

Ms. Akande is asking if the wallet is yellow.

Ms. Hilhorst explains it is not yellow.

Mr. Bosman is asking if the lowering of the Lustrum reserves is necessary for all years.

Ms. Hilhorst confirms that it is for future boards as well.

Mr. Bosman agrees with the lowering.
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Mr. Buijs is asking Ms. Hilhorst to fill in the blanks.

Ms. Hilhorst fills in the blanks.

Ms. Benli proposes to do a general committee shirt to lose less money.

Ms. Michotte van den Berck explains that she will take it into consideration and will come back
to it during the Policy GA.

Ms. Ammerlaan is asking what the payment process was for the committee items.

Ms. Hilhorst explains they did not get to pick it up before they paid. But the committee shirts
were already ordered, before members paid. So that caused people to have a choice not to pay.

Mr. Hooft is asking if the expenses of Freshmen Weekend have increased or decreased as a
percentage of the total expenditure of SPIL.

Ms. Hilhorst explains the Freshmen Weekend is not paid for by SPIL, it is only participants' fee.

Mr. Bal is asking why Ms. Stuijt chose Scouting Poeldijk as the place to go, because it was not
really accessible by public transport.

Ms. Stuijt explains finding a location for the Freshmen Weekend is very hard and she wishes the
next commissioner good luck.

Mr. Daamen explains that the first years should be really happy with Poeldijk, because he had to
go to Boxtel.

Report Audit Committee

Ms. Breed reads the Audit Report.

Mr. De Vries is asking why the paper is so tiny.

Ms. Stuijt explains that it is for sustainability reasons.

Mr. Lamers is asking if the Chair of the GA is aware he has been Straffe Hendriked.

The Chair of the GA explains he will do this in the break
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→ The final report (including the year plan and budget) of the XLIIIrd board is set.

The GA chair suspends the meeting at 21:55

The Chair of GA reopens the meeting at 22:08.

Nomination Audit Committee

Ms. Akande gives a speech on why she wants to be a member of the Audit Committee.

Ms. Ammerlaan gives a speech on why she wants to be a member of the Audit Committee.

Mr. Hooft is asking if the previous members of the Audit Committee have to be hammered out
first, before the new ones will be installed.

Ms. Stuijt explains the Audit Committee will now be installed as candidate Audit Committee.

Mr. Daamen is asking why the Chair of the GA did not drink his Straffe Hendrik in the break.

The Chair of the GA drinks his Straffe Hendrik.

Presentation Yearbook

Ms. Van Zoelen presents the yearbook.

Discharges and Installations

The Chair of the GA discharges from the Acquisitions Committee: B’Elanna van Damme, Sofiya
Navasardyan, Stash Saldan and Diana Chaban.

The Chair of the GA discharges from the Audit Committee: Emma Breed and Marit van der
Heide.

The Chair of the GA discharges from the Congress Committee: Eve Bailey, Shiori Tsukayama,
Juliana Beunk, Maria Lozano and Aleksander Chmiel.

The Chair of the GA discharges from the DEBAT Committee: Thirze Wiegers, Livi van
Overdam, Nina Joziasse, Julie Schrooyen, Deniz Terzi, Mariana Goldsmith Valdespino, Maija
Nikolaevskaja, Anna Toggweiler, Nienke Uittenhout, Daria Aron, Juno Jahn, Anna Gruber,
Anna-Elise Peerlings, Jokin de Carlos Sola, Anna Punselie, Josephine van Os, Finn van der
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Scheer, Aleksander Chmiel, Stash Saldan, Carlotta Moscarella, Luise Gabbert, Sem van der
Tang, Lyuba Nicheva, Jasmijn Schievink, Alexandra Drugescu-Radulescu, Colombe Cusset, Rik
Manuel, Anna Slezack, Roos Busio, Hanna Kulesza, Jasmin Adam, Adèle Lang, Nathan de
Jager, Teodora Matei and Erato Vaitsi.

The Chair of the GA discharges from the Dies Committee: Judith Hordijk and Janneke Pool.

The Chair of the GA discharges from the Education Committee: Pieter Mauritz, Ralph Otten,
Jasmin Adam, Maija Nikolaevskaja and Roos Busio.

The Chair of the GA discharges from the Excursions Committee: Judith Hordijk, Agata
Weremczuk, Anna Lola Zakonyi, Katarzyna Kroszka, Lilli Helin and Nika Verwoet.

The Chair of the GA discharges from the Festive Committee: Soizic Michotte van den Berck,
Dante Renes, Luna van Tol, Camilla Franchy, Thomas Meijer, Jules Pailloux and Ana Gabelić.

The Chair of the GA discharges from the Introduction Committee: Sjors de Natris, Jyoti Verma,
Dorka Belak and Celina Gonczol.

The Chair of the GA discharges from the Long Trip Committee: Emily Recke, Thomas van
Loon, Janneke Pool, Sophie Peters, Ralph Otten and Soizic Michotte van den Berck.

The Chair of the GA discharges from the Masters Activities Committee: Florian Kuegerl, Jokin
de Carlos Sola, Jyoti Verma and Yasmine Naami.

The Chair of the GA discharges from the PiP Committee: Maria Lozano and Lars Reinhofer.

The Chair of the GA discharges from the Promotion Committee: Marijke Alfarnes, Sofie
Ketting, Sofiya Navasardyan and Diana Chaban.

The Chair of the GA discharges from the Short Trip Committee: Jules Fockens, Milena Schmidt,
Janneke Pool, Ralph Otten, Sofia Ketting and Nora Schütz.

The Chair of the GA discharges from the Stairs Affairs Committee: Haitske Pottinga, Cesar
Serlie and Lars Reinhofer.

The Chair of the GA discharges from the SPIL-Weekend Committee: Andreea Demian, Jules
Fockens, Sem van der Voort, Judith Hordijk, Daan de Vries and Donna Dekker.

The Chair of the GA discharges from the Yearbook Committee: Lucille Saïsse, Luise Gabbert,
Marijke Alfarnes, Jules Fockens and Stephan Krul.

The Chair of the GA discharges as Commissioner External Relations and Commissioner
SPIL-Weekend Gijs Verhoeff.
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The Chair of the GA discharges as Commissioner Internal Relations and Commissioner Festive
Ruchi van Zoelen.

The Chair of the GA discharges as Commissioner Education and Politics Frederika Togetema.

The Chair of the GA discharges as Treasurer and Commissioner Dies Kasya Hilhorst.

The Chair of the GA discharges as Secretary and Commissioner Introduction Noor Stuijt.

The Chair of the GA discharges as President and Commissioner Stairs Affairs Svea Drose.

The Chair of the GA instals as President and Commissioner Introduction Sem van der Voort.

The Chair of the GA instals as Secretary and Commissioner SPIL-Weekend Judith Hordijk.

The Chair of the GA instals as Treasurer and Commissioner Dies Janneke Pool.

The Chair of the GA instals as Commissioner Education and Politics Ralph Otten.

The Chair of the GA instals as Commissioner Global Relations Jules Fockens.

The Chair of the GA instals as Commissioner Internal Relations and Commissioner Festive Lilli
Helin.

The Chair of the GA instals as Commissioner External Relations and Commissioner Stairs
Affairs Soizic Michotte van den Berck.

The Chair of the GA instals into the Acquisitions Committee: Minou Buiting, Jayesh Karnatac,
Ginevra Benezzoli, Tabea Zimmermann, Emiel Akkerman, Bogdan Bodomoiu and Kathrin Brill.

The Chair of the GA instals into the Audit Committee: Lara Akande and Margot Ammerlaan.

The Chair of the GA instals into the Brussels Committee: Lars Reinhofer, Jokin de Carlos Sola,
Nina Verloove, Ana Valeria Santoyo Olveres, María Lozano, Roderick Ellens and Carmen Rico.

The Chair of the GA instals into the DEBAT Committee: Jessica Cressy-Jones, Hannah Schmitz,
Maria Elisa Catharina Harmeling, Julie Schrooyen, Lena Zentai, Anna Idziak, Sem van der Tang,
Sabina Katsaeva, Julius Jönson, Aiden Bennett, Maria Iercosan, Luise Gabbert, Aleksander Leon
Chmiel, Noa-Lynn Gilliaert, Hanna van Stekelenborg, Nelli Danner, Carlotta Moscarella,
Bartosz Bliski, Lana Kim Denkes, Cosmin Tanasa, Barbara Bolyós, Chloe Orr, Pola Michalek,
Esmée Widdershoven, Celia Hiver, Rebecca Marcussen, Maria Monti, Casijn de Haas, Anna
Vogt, Famke Akerboom, Lisa von Arx, Summer Knegtmans, Claudio Alvares del Castillo, Marie
Spruit, Evy Verbrugge, Ceyda Beysel, Inge van Hoek, Rebecca Schiavo, Anouk Laurian and
Mariana Goldsmith.
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The Chair of the GA instals into the Dies Committee: Pieter Mauritz, Gabriel Reijans, Jip
Röling, Inge van Hoek and Remy van Wetter.

The Chair of the GA instals into the Education Committee: Maria Monti, Nika Verwoert, Lisa
von Arx, Jokin de Carlos Sola, Barbara Bolyós, Katerina Bilini, Vilija Jackeviciute and Amina
Nursadik.

The Chair of the GA instals into the Excursions Committee: Sophia Campfens, Tabea
Zimmermann, Nayéli Lechevalier, Venla Turunen, Gladys Barbara, Annamaría Hintošová and
Sofia Ketting.

The Chair of the GA instals into the Festive Committee: Hannah Dierke, Sonia Ordoñez, Nena
Vermeiden, Maximilian Balsom, Marijke Alfarnes, Erling Gjerde Førland, Summer Knegtmans
and Mats Blokker.

The Chair of the GA instals into the Introduction Committee: Daan Bal, Defne Erkanar and Liz
Borsboom.

The Chair of the GA instals into the Long Trip Committee: Dante Renes, Sophie Peters, Olivier
Backx, Ziortza Gonzales, Serena Ferrari, Rebecca Vieyra Marcussen and Louise Malherbe.

The Chair of the GA instals into the Masters Activities Committee: Ruben Backx, Laurens van
Irsel, Christopher Conti, Cosme Centis and Vilija Jackeviciute.

The Chair of the GA instals into the PiP Committee: Tepa Ennoila and Casijn de Haas

The Chair of the GA instals into the Promotions Committee: Marijke Alfarnes, Tepa Ennoila,
Sophie Peters, Sonia Ordoñez, Noor Stuijt.

The Chair of the GA instals into the Short Trip Committee: Thirze Wiegers, Lieke Gautier, Sarah
He, Anastasia Pasok, Liz Borsboom, Roderick Ellens and Adele Bregeon.

The Chair of the GA instals into the Stairs Affairs Committee: Leon Jad El Haddad, Aleksander
Leon Chmiel and Sabine Silveira Vaucher.

The Chair of the GA instals into the Yearbook Committee: Lucille Saisse, Thirze Wiegers, Sarah
He, Karin Kriššáková, Ainhoa Bejer.

Any Other Business

Ms. Hordijk reads out the first motion. This is the following:

The general assembly, gathered here at Vergulde Kruik, Leiden:
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The GA asks the board to fulfil a punishment, being to expel him as a member of SPIL, if he does
not wear his Obi-Wan-Kenobi suit to the next GA he attends. And gaat over to the order van de
dag.

Patrick Daamen, Marvin Lamers, Ottavia and four unknown submitters.

Mr. Daamen explains the expelling is not for his entire life but maybe until he is 65 years old.

Mr. Verhoeff explains he already made an agreement with Mr. Buijs that he will wear it, so he
explains this motion is not needed.

Mr. Hooft explains that in that case the constitution does not mean anything.

Ms. Akande explains the GA is not able to expel a member.

Mr. Daamen is asking if Mr. Verhoeff can look him in the eye and give him his word.

Mr. Verhoeff explains he loves wearing the suit, so yes he will wear it to the next GA.

Mr. Daamen retracts his motion.

→ The first motion is retracted.

Ms. Hordijk reads out the second motion. This is the following:

The general assembly, gathered here at Vergulde Kruiken, te Leiden:

Constaterende dat there is a 5e elftal van L.S.V.V. tevens eerste team van studievereniging SPIL
en constaterende dat de studievereniging SPIL een enorm verlies leidt met het vertrek van de
Oude Rotten Column stelt de ALV voor om een maandelijkse 5e elftal van L.S.V.V. tevens eerste
voetbalteam van studievereniging SPIL ‘voetbalcolumn’ te introduceren in de nieuwsbrief, met
redacteuren uit het voetbalteam.

En gaat over tot de orde van de dag.

Emma Breed, Marvin Lamers, Cesar Serlie, and 9 unknown submitters.

[Noting that there is a 5th team of L.S.V.V. also first team of study association SPIL and noting
that the study association SPIL suffers a huge loss with the departure of the Old Rotten Column
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the GA proposes to introduce a monthly 5th team of L.S.V.V. also first football team of study
association SPIL ‘football column’ in the newsletter, with editors from the football team.]

Ms. Ammerlaan is asking if we can make an amendment to have all SPIL’ers who play sports the
option to contribute to the column.

Ms. Stuijt explains she has experienced that communication is sometimes difficult with
columnists and we also already have experience of the member included in the newsletter.

Mr. Hooft explains he thinks we moved past the time of columns in this association.

The Chair of the GA explains they will first vote on the amendment.

→ Amendment is rejected with 16 favour, 15 against, 9 neutral and 9 abstentions.

→ The second motion is adopted 24 in favour, 10 against, 7 neutral and 7 abstentions.

Ms. Hordijk reads out the third motion. This is the following:

The general assembly, gathered here at Vergulde Kruik, te Leiden:

Constaterende dat de Kasco zeer belangrijk werk levert. Constaterende dat het belangrijk is dat
de Kasco brief juist wordt voorgelezen. Constaterende dat de brief opvallend klein is uitgeprint.
Stelt de ALV voor dat vanaf het komende bestuur en met ingang van vandaag de Kasco brief in
tenminste A3 formaat zal worden aangeleverd aan de Kasco.

En gaat verder tot de orde van de dag.

Marvin Lamers and 7 unknown submitters.

→ The third motion is rejected with 19 in favour, 16 against, 6 neutral and 8 abstentions.

Ms. Hordijk reads out the fourth motion. This is the following:

The general assembly, gathered here at Café de Vergulde Kruik, Leiden:

Seeing as it is his favourite Bollywood song,

Calls upon Mr. Verhoeff to perform ‘Badtameez Dil’ from the hit Bollywood marie Yeh Jawaani
Hai Deewani.
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8 unknown submitters.

→ The fourth motion is adopted with 22 in favour, 6 against, 7 neutral and 7 abstentions.

Ms. Hordijk reads out the fifth motion. This is the following:

The general assembly, gathered here at Vergulde Kruik, Leiden:

Constaterende dat de SPIL één van de belangrijkste leveranciers is voor spelers van het L.S.V.V.
5 voetbalteam.

Overwegende dat L.S.V.V. meer vreugde heeft gebracht bij SPIL-leden dan zevenenvijftig GSA’s
bij elkaar.

Constaterende dat met de huidige speelstijl (4-3-3 met de punt naar achteren) het team het niet
gaat lukken om kampioen te worden.

Verzoekt het 44e bestuur een huldiging te organiseren bij een eventuele klassering in het
linkerrijtje.

Marvin Lamers, Yesim Benli, Sheno Djamshidi, Robin Buijs and 6 unknown submitters.

[Noting that SPIL is one of the main suppliers for players of the L.S.V.V. 5 football team.
Considering that L.S.V.V. has brought more joy to SPIL members than fifty-seven GSAs put
together.
Noting that with the current style of play (4-3-3 with the point back) the team is not going to
succeed in becoming champions.
Requests the 44th Board to organise a tribute in case of any ranking in the left row.]

Mr. Meijer explains the football team is an official part of SPIL and therefore he does not deem it
necessary to organise an official celebration for them.

Ms. Hilhorst agrees with Mr. Meijer.

→ The fifth motion is rejected with 13 in favour, 11 against, 8 neutral, 9 abstentions.

Ms. Hordijk reads out the sixth motion. This is the following:

The general assembly, gathered here at De Vergulde Kruik, Leiden:
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The ALV gehoort de beraadslaging.

Considering Mr. Verhoeff is known for his troublesome record with having to trek a bak at GA’s.

Considering Mr. Verhoeff has ‘one night only’ (shoutout to Jennifer Hudson) left to trek a bak
during GA’s in his board suit.
Asks the GA to agree with Mr. Verhoeff having to trek a bak, this instance.

And goes over to the orde van de dag.

Patrick Daamen, Alfons Hooft, Robin Buijs and Marvin Lamers.

→ The sixth motion is adopted, without any objections.

Ms. Hordijk reads out the seventh motion. This is the following:

The general assembly, gathered here at Vergulde Kruik, te Leiden:

Constaterende dat SPIL een rijke traditie heeft waaronder het SPIL lied en constaterende dat er
voor de vorige lustrum een opname is gemaakt van dit bovengenoemde lied, lijkt het ons een
redelijk voorstel dat voor de aankomende 45e lustrum ook een professionele opname wordt
gemaakt van het SPIL lied.
Indien het budget dat toelaat zal deze opname vergezeld worden door een hobo solo van Ms.
Pool.
Het bestuur mag er ook voor kiezen om een SPIL-jubileumeditie van een ander al bestaand
nummer op te nemen eveneens met hobo solo door Ms. Pool.
Er moet een videoclip bij worden opgenomen.

32 unknown submitters

[Noting that SPIL has a rich tradition including the SPIL song and noting that for the previous
lustrum a recording was made of this aforementioned song, it seems a reasonable proposal to us
that for the upcoming 45th lustrum a professional recording of the SPIL song should also be
made.
If the budget allows, this recording will be accompanied by an oboe solo by Ms Pool.
The board may also choose to record a SPIL anniversary edition of another already existing
song also with oboe solo by Ms. Pool.
It should be accompanied by a music video.]

→ The seventh motion is adopted with 26 in favour, 5 against, 4 neutral and 11 abstentions.
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Ms. Stuijt announces that the Archive Taskforce has not enough signups to actually start
working.

Ms. Ammerlaan announces they have a new member for the Taskforce, Ms. Pottinga.

Ms. Van Zoelen is asking Ms. Pottinga why she voted against the Taskforce motion at first but
now wants to become a part of it.

Ms. Jung explains she wants to emphasise they support a change of heart.

Ms. Pottinga explains she is fit for the job, because she also studies History where she very
thoroughly looks into archive work.

The Chair of the GA instals into the Archive Taskforce: Mr. Verhoeff, Ms. Ammerlaan and Ms.
Pottinga.

Mr. Daamen is asking where the picture of Mr. Otten and his car is.

Mr. Otten explains it is still in his bag.

Round of Questions

Ms. Jung is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board are
aware that she is very proud of the XLIIIrd board and very excited about the XLIVth board, and
she is already proud of the XLIVth board.

Ms. Easton is asking the XLIVth board what their favourite line is of the SPIL song, including
the second verse, and what is says about them as a person.

Mr. Van der Voort explains it is ‘Rijk’lijk vloei’ de alcohol’, because he likes beer.

Ms. Hordijk explains it is ‘De politieke borrelpraat!’, because she loves to ‘borrel’ and to talk.

Ms. Pool explains it is ‘Hoera, hoera, hoera’, because it is very happy and she organises Dies.

Mr. Otten explains it is ‘De glorie van de SPIL’, because he loves the ‘Glorie van de SPIL’

Mr. Fockens explains it is ‘Die heerst en regeert deze stad’, and that you should just wait and see.
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Ms. Helin explains it is ‘Onze nob’le discipline’, because it describes her love for political
science and her love for SPIL.

Ms. Michotte van den Berck explains it is ‘Drinken hoort bij ’t protocol’, because she is drinking
a beer.

Mr. Mauritz is asking when Mr. Verhoeff is doing his performance.

Mr. Verhoeff performs his favourite Bollywood song ‘Badtameez Dil’.

Mr. El Haddad is asking what the XLIVth board’s favourite beer is.

Mr. Van der Voort explains it is Texels Skuumkoppe.

Ms. Hordijk explains it is Hertog Jan.

Ms. Pool explains it is appelsap.

Mr. Otten explains it is Tripel Karmeliet

Mr. Fockens explains it is La Chouffe.

Ms. Helin explains she really likes Austrian beer.

Ms. Michotte van den Berck explains it is the dark beer from Prague.

Mr. Van der Tas is asking if the XLIVth board is going to watch Notting Hill to get to know their
president.

Ms. Hordijk explains she has already seen the movie, but they will watch it together as board
bonding.

Mr. Lamers is asking Mr. Otten if he went to the fair in Roosendaal and if he is planning on
taking the board there next year.

Mr. Otten explains he did not attend it this year but he will consider taking the board next year.

Ms. Breed is asking if the CALVV, the GA, and the XLIVth board know that she hopes her
‘koffertje’ (small suitcase) will be passed on to Ms. Pool and she hopes to see it at the next GA.
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Mr. De Vries is asking if since and considering Ms. Dekker eats vegetarian, the snacks were not
completely vegetarian.

Ms. Hilhorst explains the snacks were all vegetarian.

Mr. De Vries is asking if the new board is considering scratching the no-meat policy.

Mr. Van der Voort explains there will be no meat in the future as well.

Ms. Pottinga is asking if the XLIIIrd board knows they really appreciated their work in the past
board year and if the XLIVth board knows she wishes them a lot of luck the upcoming year.

Mr. Buijs is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know that he is very proud of the XLIIIrd board and that he is also incredibly proud of all the
hard work the XLIVth board has already put into this association.

Mr. Daamen is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd board and the XLIVth board know that
he has a question for the president of the XLIVth board that he is just a member standing in front
of the president, asking him to love him.

Mr. Van der Voort explains he also loves Mr. Daamen.

Ms. Wiegers is asking if the XLIIIrd board knows she is very proud of them and if the XLIVth
board knows she is also very proud of them.

Mr. Hooft is asking if the new board knows that he is more than not available to help the
Promotion Committee if they ever need help.

Mr. Bosman is asking if the GA, the CALVV, the XLIIIrd board and the XLIVth board know that
Rudy Andeweg, who was made honorary member earlier tonight, was also a very important
person in the development of SPIL. He personally financed the pennings of SPIL. And he is also
asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board know that he is
very impressed by how well the XLIIIrd board managed their entire year and that he is very
happy to be on the Advisory Board for the XLIVth board.

Ms. Ammerlaan is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t.
board know that she is very proud of everything that the XLIIIrd board has done, especially her
successor Mr. Verhoeff, and she is excited for what the XLIVth board will do next year. She is
also very proud of the CALVV Mr. Van Kampen.
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Mr. Bodomolu is asking what the XLIVth board’s favourite movie is.

Mr. Van der Voort explains it is Notting Hill.

Ms. Hordijk explains it is Love Actually.

Ms. Pool explains she always agrees with her secretary, so it is also Love Actually.

Mr. Otten explains it is Smile.

Mr. Fockens explains it is Once Upon a Time in America

Ms. Helin explains it is Inception

Ms. Michotte van den Berck explains it is Harry Potter, the Philosopher's Stone.

Mr. Serlie wishes the XLIVth board to have a year full of fun and he wants to thank the XLIIIrd
board for what they have done, especially Ms. Hilhorst.

Ms. Van der Heide is asking if everyone knows she is really happy that there are so many new
members present at the GA, she is also very proud of the XLIIIrd board and is excited for the
next board of SPIL.

Mr Verhoeff is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know that he is very happy that had a board year with such amazing people and he is very
excited about what the XLIVth board will do next year. He is also very happy that people from
Tilburg and Sassenheim are represented on the board again. Lastly, he is asking what the name of
the XLIVth board will be.

Mr. Van der Voort explains it will be SPILventurous.

Ms. Van Zoelen is asking if the CALVV, the GA, the XLIVth h.t. board and the XLIIIrd e.t.
board know she is very proud of the XLIIIrd board and that she is looking forward to what the
XLIVth board will be doing this year, especially the DEBAT and yearbook. She wishes the
XLIVth board a lot of luck.

Ms. Hilhorst is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know that she is both happy and sad her board year is over. She really enjoyed working with her
friends. She is excited for the XLIVth board, but she is a bit worried about how much we will
talk about L.S.V.V. 5 at the GA’s the upcoming year.
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Ms. Stuijt is asking if the CALVV, the GA, the XLIVth h.t. board and the XLIIIrd e.t. board
know she is very thankful for all the members who are so involved in the association. She is also
very proud of her board members and wishes the XLIVth board lots of luck.

Ms. Drose is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know she wants to repeat all of what her fellow board members have already said. She is asking
who will support the President as Vice-President.

Mr. Van der Voort explains this will be Ms. Helin.

Ms. Michotte van den Berck is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the
XLIVth h.t. board know that she is very proud of all the work of the XLIIIrd board and that she
is very excited of what the XLIVth board will accomplish in the future.

Ms. Helin is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know that she is very grateful for the XLIIIrd board and that she is extremely excited for all
things in the upcoming year, especially all the rounds of questions at every GA.

Mr. Fockens is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know that he is very proud of the XLIIIrd board for taking up the role of Global Relations last
year and that he is very excited for what the future will bring with the XLIVth board.

Mr. Otten is asking if the GA, the CALVV, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know that he is very proud of what the XLIIIrd e.t. board has done and that he is very excited to
get officially working with the XLIVth board.

Ms. Pool is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board know
that she is really grateful for all the memories of last year and that she is excited to do this board
year with her six amazing fellow board members. She explains she has also decided to get her
oboe out of the dust.

Ms. Hordijk is asking if the CALVV, the GA, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t. board
know that she is very thankful of last year and the XLIIIrd board and that she is very excited for
the upcoming year.

Mr. Van der Voort is asking if the GA, the CALVV, the XLIIIrd e.t. board and the XLIVth h.t.
board know he is very grateful for getting the opportunity to work together with six amazing
people and that he is very proud of the XLIIIrd board and all that they accomplished last year.
Also he is very excited to start the SPIL song in a bit.
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Mr. Bal explains he thinks he is not on the list but he has two questions. Mr. Bal is asking if the
Commissioner Introduction will allow him, as treasurer of the Introduction Committee, to save
some money for marshmallows for the Freshmen Weekend.

Mr. Van der Voort explains he can not guarantee anything but they will look into it with the rest
of the committee.

Mr. Bal is asking if the Secretary can explain which city is the most beautiful city in the
Netherlands.

Ms. Hordijk explains that it would be Rotterdam.

Discharge of Voting Committee

The Chair of the GA thanks the Voting Committee for their services. The Voting Committee is
discharged.

Closing

After the SPIL song has been sung, the Chair of the GA closes the assembly at 00.09.
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VERANTWOORDING CONTRIBUTIEVERHOGING

Waarde leden van SPIL,

Door middel van deze brief wil ik graag een uitleg geven voor het verzoek tot een
contributieverhoging van € 2,00 waardoor de totale contributie uitkomt op € 19,50.

Het belangrijkste doel van de Penningmeester is om de contributie betaalbaar te houden en er
tegelijkertijd voor te zorgen dat de vereniging financieel gezond blijft, zodat er dit jaar en de
komende jaren fantastische activiteiten georganiseerd kunnen worden. Als student begrijpt de
Penningmeester de noodzaak om de vereniging financieel toegankelijk te houden.
Maar tegelijkertijd heeft de Penningmeester als bestuurslid de verantwoordelijkheid om ervoor te
zorgen dat de vereniging genoeg inkomsten heeft om haar activiteiten voort te zetten.
Het in evenwicht brengen van deze twee aspecten is veeleisend, maar cruciaal voor de
vereniging.

SPIL is een studievereniging die haar leden een breed scala aan activiteiten biedt. Veel leden van
de vereniging genieten bijna wekelijks van deze evenementen. Helaas is het aantal SPIL-leden de
afgelopen jaren aanzienlijk gedaald en dit is een van de belangrijkste redenen voor het verlies
aan inkomsten. In de afgelopen jaren zijn de inkomsten uit de contributie op de volgende manier
gedaald:

● Het XLIIe bestuur had een inkomen van €22.775,86
● Het XLIIIe bestuur had een inkomen van €19.198,27
● Het XLIVe bestuur verwacht een inkomen te hebben van €17.509,501

In de afgelopen twee jaar resulteerde dit in een verwachte inkomstendaling van € 5.330,36, wat
neerkomt op een daling van bijna 25%.

Hoewel het aantal leden afneemt, daalt het aantal actieve leden niet zo snel. Dit vormt een
uitdaging, aangezien het inkomstenverlies afkomstig is van “passieve leden”2, terwijl
tegelijkertijd het aantal mensen dat deelneemt aan commissies en activiteiten gelijk is gebleven.
Dit heeft geleid tot een situatie waarin de vraag naar activiteiten groot is en er veel deelnemers
zijn, maar de middelen voor het organiseren van evenementen afnemen.

Het algehele inkomensverlies wordt vergroot door de voortdurend dalende inkomsten uit de
boekverkoop. Hoewel er meer moeite wordt gedaan om de boekverkoop te promoten, kopen

2 Leden die onze jaarlijkse bijdrage betalen, bijvoorbeeld om te profiteren van de boekverkoop, maar niet regelmatig
onze activiteiten bezoeken.

1 De contributie is berekend met een ledenaantal van 1074, waarvan 60 reünisten, en een contributie van €17,50. Er
is rekening gehouden met een percentage van 10% wanbetalers.
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studenten niet met hetzelfde enthousiasme boeken als in voorgaande jaren. Vorig jaar droeg de
boekverkoop slechts € 770,68 bij aan de inkomsten van de vereniging en de verwachting is dat
dit aantal in de toekomst nog verder zal dalen. Verder heeft SPIL de afgelopen jaren een aantal
eenmalige bijdragen ontvangen die het verlies aan inkomsten uit de contributie en de
boekenverkoop compenseren. Deze omvatten de NPO-bijdrage en een eenmalige bijdrage ter
compensatie van het verlies aan inkomsten door het faillissement van StudyStore, ontvangen van
het Instituut. Helaas dragen deze fondsen niet meer bij aan de inkomsten van de vereniging.

Daarnaast wil het XLIVe bestuur de vereniging financieel stabiel houden voor de komende
besturen. Helaas ziet de financiële prognose voor volgend jaar er niet rooskleurig uit. Het
XXXIXe bestuur was zo gul om een reserve van € 750,- aan te leggen voor de toekomstige
besturen. Deze reserve was natuurlijk niet onuitputtelijk en volgend jaar zal het XLVe bestuur
niet meer van deze reserve profiteren.

Een van de pijlers van de vereniging dit jaar is vindingrijkheid. De Penningmeester probeert
samen met het hele XLIVe bestuur vindingrijk te zijn en haar uiterste best te doen om andere
bronnen van inkomsten te vinden. Als een van de nieuwe ideeën introduceert het bestuur een
nieuw financieel supporters initiatief - 'Support Onze SPIL'. Dit initiatief geeft leden, alumni,
reünisten, familieleden en individuen de mogelijkheid om geld te doneren aan de vereniging en
'Supporter van Onze SPIL' te worden. Er komt een uitgebreidere uitleg over ‘Support Onze SPIL'
onder punt 5.1.3 van 'Beleid SPILventurous 2024-2025'. De Penningmeester begrijpt dat dit
initiatief in het begin misschien niet tot grote bedragen zal leiden, maar ze hoopt dat het een
mooie start zal zijn voor de toekomst.

Daarnaast heeft SPIL de afgelopen jaren moeite gehad om haar acquisitiedoelstelling te halen.
De Commissaris Extern zal samen met het XLIVe bestuur prioriteit geven aan dit deel van haar
functie en zich richten op het creëren van extra inkomsten voor de vereniging. De focus van de
partnerschappen zal liggen op inkomsten voor de lange termijn, zodat de vereniging de komende
jaren kan profiteren van deze inkomsten.

Ondanks alle eerder genoemde inspanningen vreest het XLIVe bestuur dat het verlies aan
inkomsten niet volledig kan worden gecompenseerd. Eventueel extra geld uit een mogelijke
contributieverhoging zal worden gebruikt om de tickets voor activiteiten zo laag mogelijk te
houden en de ontwikkeling van de activiteiten van de vereniging te ondersteunen. Daarnaast wil
de Penningmeester benadrukken dat deze potentiële verhoging in contributie niet betekent dat de
vereniging niet zorgvuldiger naar haar financiën hoeft te kijken. Om de vereniging financieel
gezond te houden, zullen grote uitgaven dit jaar en in de komende jaren opnieuw geëvalueerd
moeten worden.

42



Een laatste belangrijke opmerking is dat het Huishoudelijk Reglement, overige bepalingen,
artikel 2 aangeeft:

“Mocht er gedurende het verenigingsjaar volgend op het jaar waarin de eerstejaars lid is
geworden een contributieverhoging plaatsvinden, dan wordt deze niet aan het lid
doorberekend.”

Dit betekent dat alle huidige eerstejaarsstudenten die voor 1 september lid zijn geworden van
SPIL recht hebben op een lidmaatschapsbijdrage van € 17,50. Het ledenbestand geeft echter niet
aan wie eerstejaars student is. Om dit aan te pakken zal de Secretaris, samen met de
Penningmeester, een e-mail sturen naar alle nieuwe leden. Door deze mail te beantwoorden
kunnen eerstejaars aangeven dat ze beroep doen op een contributie van €17,50.
De Penningmeester zorgt er dan voor dat de contributie van €19,50 niet van hun bankrekening
wordt afgeschreven. In plaats daarvan moeten zij de €17,50 zelf overmaken naar de
bankrekening van SPIL.

De Penningmeester hoopt hiermee de ALV voldoende te hebben geïnformeerd over haar
redenering voor het verzoek van contributieverhoging, en beantwoordt graag alle vragen die de
leden hebben.

Met vriendelijke groet,

Namens het XLIVe bestuur van de Studievereniging voor Politicologen In Leiden
'SPILventurous',

Janneke Pool
Penningmeester XLIVe bestuur van SPIL
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1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR
POLITICOLOGEN IN LEIDEN

De vereniging heeft als doel:

1a. het bijdragen tot een levendige gedachtenwisseling over onderwerpen die in de studie
Politieke Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven;
1b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des
woords;
1c. het informeren over de mogelijkheden van en over de positie van de politicoloog op de
arbeidsmarkt;
1d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen.
2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des
woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgave van een blad.
3. De vereniging is politiek neutraal.

Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het XLIVe bestuur ‘SPILventurous’ gebouwd is.

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN
“To give purpose to life” - Jules at the StOP day answering the question why he joined SPIL

2.1 Toegankelijkheid
Toegankelijkheid beschrijft de eigenschap dat het gemakkelijk benaderbaar is. In bredere zin is
het het creëren van een omgeving waarin verschillende mensen zich op hun gemak voelen en
gewaardeerd worden. Het XLIVe bestuur streeft ernaar om van de vereniging een toegankelijke
omgeving te maken voor alle studenten, ongeacht studie, woonplaats en nationaliteit. Dezelfde
toegankelijkheid geldt voor beide locaties van de vereniging, Leiden en Den Haag, en voor
zowel Engels- als Nederlandstalige leden. Met betrekking tot de taalverdeling streeft het XLIVe
bestuur ernaar het tweetalige karakter van de vereniging naar beide richtingen te versterken.

Om de toegankelijkheid te vergroten streeft het XLIVe bestuur ernaar dat bij alle activiteiten
meerdere bestuursleden aanwezig en zichtbaar zijn en dat alle deelnemers zich welkom voelen.
Om de zichtbaarheid te vergroten heeft het bestuur blauwe bestuurstruien aangeschaft, met de
positie op de voorkant. Het bestuur streeft ernaar om deze tijdens de eerste dag van de reizen te
dragen, zodat alle SPIL'ers het bestuur gemakkelijk kunnen herkennen. Verder streven alle
bestuursleden ernaar om als commissaris bereikbaar te zijn voor hun commissies en
commissievergaderingen zo goed mogelijk bij te wonen.

Daarnaast streeft het bestuur ernaar om beide gemeenschappelijke ruimtes op werkdagen van
10:00 tot 16:00 uur open te hebben als er geen activiteiten plaatsvinden. Tijdens de
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introductieweken, El Cid en HOP-week, heeft het bestuur zich ingespannen om te benadrukken
dat bezoekers altijd welkom zijn in de gemeenschappelijke ruimtes en dat ze koffie, thee en
snacks aangeboden krijgen. Het bestuur erkent dat de gemeenschappelijke ruimtes een geweldige
mogelijkheid bieden om in contact te komen met leden en mogelijke nieuwe SPIL'ers en hen het
gevoel te geven dat ze welkom zijn. Bovendien zal het bestuur ernaar streven activiteiten in de
gemeenschappelijke ruimtes te organiseren om de toegankelijkheid verder te vergroten.
Daarnaast zal geprobeerd worden om bezoekers vooraf te informeren wanneer de
gemeenschappelijke ruimtes gesloten zullen zijn.

Een van de sterke punten van de vereniging is de veelzijdigheid aan activiteiten die de
toegankelijkheid voor leden met verschillende interesses vergroot. Om dit verder te versterken
wil het bestuur het evenementenaanbod breed houden, variërend van educatieve activiteiten en
formele excursies tot feesten en borrels.

Verder wil het XLIVe bestuur toegankelijk zijn voor externe partners, de universiteit en
mogelijke toekomstige samenwerkingspartners om de leden van de vereniging de best mogelijke
voordelen en deals te kunnen bieden. Het bestuur blijft goede relaties onderhouden met andere
verenigingen, zoals de Leidse gang verenigingen, Haagse boomhut verenigingen en
zusterverenigingen in andere steden, om met hen samen te kunnen werken en van elkaar te leren.

2.2 Vindingrijkheid
Vindingrijkheid verwijst naar het vermogen om creatief en inventief te zijn op een unieke
manier. Het gaat om het introduceren van nieuwe ideeën, benaderingen en methoden. Het XLIVe
bestuur vindt vindingrijkheid een fundamentele waarde en streeft ernaar deze te tonen in het
dagelijks functioneren van de vereniging. Het bestuur gelooft dat nieuwe omstandigheden een
nieuwe aanpak vereisen. De vereniging heeft bijvoorbeeld niet meer dezelfde inkomsten als
vroeger. Als gevolg hiervan moet het bestuur vindingrijk zijn in het vinden van nieuwe manieren
om inkomsten te creëren en voorzichtiger zijn met haar uitgaven.

Het XLIVe bestuur wil een handvol manieren introduceren om vindingrijkheid in haar acties te
implementeren. Ten eerste erkent het bestuur een bron van inkomsten in de vorm van
particuliere donaties. Particuliere donaties zijn een succesvolle manier gebleken voor andere
verenigingen om inkomsten te vergaren. Daarom is het bestuur van plan om een pagina op de
website van de vereniging te maken waar particuliere donaties kunnen worden gedaan. Dit moet
worden geïmplementeerd zonder de politiek neutrale houding van de vereniging uit het oog te
verliezen. Ten tweede, een kleine verandering die het kenmerk van vindingrijkheid goed
definieert, is de oprichting van een statiegeldbus voor flessen. Alle leden, en zelfs niet-leden,
kunnen hun statiegeld flessen of blikjes inleveren in de daarvoor bestemde boxen in beide
gemeenschappelijke ruimtes, in Leiden en Den Haag. Dit eenvoudige initiatief zal de
duurzaamheid van de vereniging vergroten en tegelijkertijd bescheiden inkomsten genereren.
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Daarnaast wil het XLIVe bestuur niet alleen zelf vindingrijkheid stimuleren, maar ook de leden
in staat stellen zelf vindingrijk te zijn. Het bestuur erkent dat de leden en commissies de integrale
onderdelen van de vereniging zijn en dat zonder hen de vereniging niet zou bestaan. Het bestuur
moedigt de commissies aan om vindingrijk te zijn en zal de nodige ondersteuning bieden om dat
mogelijk te maken. Een manier om dit te doen is door het creëren van een online ideeënbus op de
website, waar leden hun ideeën en feedback kwijt kunnen. Deze bijdragen kunnen desgewenst
anoniem worden ingediend.

Het bestuur gelooft dat deze implementaties zullen bijdragen aan een vindingrijkere vereniging.
Terwijl het bestuur vindingrijk is, zal het de vele oude tradities van de vereniging respecteren.

2.3 Gemeenschap
Het XLIVe bestuur wil benadrukken dat SPIL niet alleen een vereniging is, maar een
gemeenschap die mensen samenbrengt. De veelzijdigheid van de vereniging stelt haar in staat
om mensen met elkaar in contact te brengen die anders misschien elkaars pad niet zouden
kruisen. Het bestuur streeft naar een mentaliteit van “Eenheid door verscheidenheid” in haar
eigen werk en in commissies; iedereen wordt aangemoedigd om zijn ideeën en meningen te
uiten, zelfs als deze verschillen van die van anderen. Bovendien wil het bestuur de solidariteit
binnen het bestuur en de hele vereniging bevorderen.

Het XLIVe bestuur is van mening dat het van vitaal belang is om het bestuur zelf saamhorig te
houden. Om de vereniging goed te laten functioneren is het implementeren van solidariteit
binnen het bestuur van vitaal belang. Tijdens de bestuursvergaderingen streeft het bestuur naar
samenwerking en het vinden van een gemeenschappelijke basis, waarbij alle gepresenteerde
meningen worden overwogen en gewaardeerd. Zodra een beslissing is genomen, weerspiegelt
deze de mening van het hele bestuur. Om de eenheid van het bestuur verder te versterken, zullen
er regelmatig activiteiten worden georganiseerd om de banden met het bestuur aan te halen. Er is
een bestuurs bonding schema opgesteld, waarbij elk bestuurslid een bepaalde maand toegewezen
heeft gekregen. De eerste bondingsactiviteit is georganiseerd door de Commissaris Buitenlandse
Betrekkingen.

Verder stimuleert het XLIVe bestuur het gemeenschapsgevoel, niet alleen binnen het bestuur
maar in de hele vereniging. Om dit te bevorderen wil het bestuur het welzijn van de commissies
en hun leden op meerdere manieren nauwlettend in de gaten houden. Het bestuur is van mening
dat het bijwonen van commissievergaderingen dit streven versterkt, en daarom streven de
commissarissen ernaar om in ieder geval aanwezig te zijn bij vergaderingen die zij van cruciaal
belang achten voor het functioneren van de commissie. Het dagelijks bestuur van de vereniging,
de voorzitter, secretaris en penningmeester, zullen individuele of gezamenlijke werksessies
hebben met de dagelijkse besturen van de commissies en daarnaast zullen er
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commissie-specifieke evaluatiebijeenkomsten zijn. Het bestuur vertrouwt erop dat deze acties
zullen bijdragen aan het succes van de commissies. Verder is het bestuur van mening dat beide
gemeenschappelijke ruimtes essentieel zijn voor de vereniging en dienen als dagelijkse
ontmoetingsplaatsen voor de leden van de vereniging. Om de opkomst in de gemeenschappelijke
ruimtes te vergroten, is het bestuur van plan om daar meer activiteiten te organiseren, waaronder
evenementen als het Wafeluurtje.

Bovendien wil het bestuur een Commissie Bonding Dag en een Commissie Bedank Dag
organiseren voor alle commissieleden van de vereniging. Deze evenementen zullen het
gemeenschapsgevoel binnen de vereniging en haar leden verder versterken. Het bestuur erkent
het feit dat niet-commissieleden ook van groot belang zijn voor de vereniging. Daarom wil het
bestuur elke SPIL'er motiveren om activiteiten bij te wonen door ze actief te promoten op
verschillende sociale media en door de SPIL-app die vorig jaar werd gelanceerd te blijven
gebruiken.

Het XLIVe bestuur is ervan overtuigd dat deze acties het gemeenschapsgevoel binnen de gehele
vereniging zullen versterken.

3. VOORZITTER & COMMISSARIS INTRODUCTIE
“The only way to do great work is to love what you do” - Steve Jobs

3.1.1 Interne bestuurszaken
Zoals vermeld in het algemene beleid is het voor het goed functioneren van de vereniging van
groot belang dat de interne dynamiek van het bestuur goed functioneert. De Voorzitter zorgt
ervoor dat iedereen binnen het bestuur kan communiceren en samenwerken. Dit is erg belangrijk
tijdens bestuursvergaderingen, waar naar ieders mening wordt geluisterd en deze wordt
gerespecteerd. Tijdens deze vergaderingen zal de Voorzitter niet alleen coördineren, maar ook
actief om meningen vragen. Deze open sfeer is niet alleen van belang tijdens
bestuursvergaderingen, maar ook daarbuiten. De Voorzitter zal regelmatig contact houden met de
andere bestuursleden om zich te verzekeren van hun fysieke en mentale welzijn.

Naast regelmatige check-ins heeft de Voorzitter ook persoonlijke gesprekken na elk blok, of
meer als dat nodig wordt geacht. Deze persoonlijke gesprekken fungeren als een veilige plek
waar bestuursleden alles kunnen delen wat ze willen. De Voorzitter erkent dat een bestuursjaar
intens kan zijn en moedigt daarom alle bestuursleden aan om niet met iets te blijven zitten, maar
openlijk hun gedachten en gevoelens met hem of de groep te delen, zodat iedereen op de hoogte
is van elkaars gevoelens. Verder zal de Voorzitter ernaar streven zo toegankelijk mogelijk te zijn.
Dit houdt in dat hij er is om te luisteren en begeleiding en hulp te bieden. De Voorzitter is van
mening dat door deze acties het interne welzijn van het bestuur behouden blijft.
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Naast persoonlijke gesprekken vindt de Voorzitter dat voldoende vrije tijd samen cruciaal is voor
het interne welzijn van het bestuur. Dit werd met succes opgenomen in het beleidsweekend in het
pittoreske Vriezenveen. De Voorzitter zorgde ervoor dat het bestuur overdag productief
vergaderde en dat er 's avonds genoeg tijd was om echt samen te zijn. Dit resulteerde in een
weekend dat zowel zeer productief als ontzettend gezellig was. Om ervoor te zorgen dat er ook
buiten de SPIL-activiteiten een band ontstaat binnen het bestuur, heeft de Voorzitter een schema
opgesteld. Elk bestuurslid moet in de maand die hem of haar is toegewezen een
'bestuurs-activiteit' organiseren waardoor we naast ons huidige SPIL werk ook daarbuiten een
band opbouwen.

De Voorzitter erkent het Raad van Advies (RvA) als een integraal onderdeel van de vereniging.
Zeven oud-bestuursleden willen maar al te graag het XLIVe bestuur helpen met hun advies en
ondersteuning. De Voorzitter vindt het daarom belangrijk dat het bestuur een sterke relatie
onderhoudt met de RvA. Om dit te bereiken heeft het bestuur eind augustus een eerste
“bijeenkomst” gehad om elkaar te leren kennen en verwachtingen uit te wisselen. Het bestuur
vond dit een groot succes en kijkt ernaar uit om het komende jaar een goede band op te bouwen.

3.1.2 Externe vertegenwoordiging
Een van de taken van de Voorzitter is het vertegenwoordigen van de vereniging in verschillende
externe organen. Ten eerste heeft hij zitting in het bestuur van het Platform voor Politicologen
(PvP). Ten tweede neemt de Voorzitter deel aan het Verenigingen Overleg (VerO) georganiseerd
door de Faculteit Sociale Wetenschappen in zowel Leiden als Den Haag, waaraan verenigingen
van verschillende faculteiten deelnemen. Ten derde neemt hij deel aan het Grote Verenigingen
Overleg (GroVer). Tot slot neemt de Voorzitter deel aan de algemene vergaderingen van het
Studieverenigingen Overleg Platform (StOP).

Naast formele vergaderingen is het doel van de Voorzitter om ook in informele verbanden met
andere verenigingen en studenteninitiatieven te investeren, omdat hij veel potentie ziet in
samenwerking. Deze verenigingen zijn met name de gang verenigingen in Leiden en Den Haag,
de zusterverenigingen en CIROS, een vereniging waarmee SPIL een deel van de
studentenpopulatie deelt. Uiteindelijk worden alle verenigingen gerund door studenten en door
transparant te zijn en open te communiceren kunnen we veel van elkaar leren. De Voorzitter is
dan ook blij dat er al samenwerkingen met andere verenigingen en studenteninitiatieven hebben
plaatsgevonden, zoals de SPILxCIROS borrel, de HOP verenigingsavond en het
SPILxLeidenMUN evenement. Daarnaast zijn er informele borrels georganiseerd met de
besturen van verenigingen om elkaar persoonlijk beter te leren kennen.

Naast andere verenigingen en studenteninitiatieven is het onderhouden van sterke relaties met
universiteitsmedewerkers essentieel. Van de studentenservice tot het instituutsbestuur, al het
universiteitspersoneel kan de vereniging op verschillende manieren van dienst zijn. Deze open
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houding tegenover universiteitsmedewerkers geldt niet alleen voor de Voorzitter, maar voor het
hele XLIVe bestuur. De Voorzitter benadrukt in het bijzonder het belang van het onderhouden
van goed contact met de studieadviseurs in zowel Leiden als Den Haag, aangezien zij de nauwste
band hebben met de studentenpopulatie. Om deze relatie te versterken streeft de Voorzitter ernaar
regelmatig bij hen langs te gaan om hen bij te praten over de activiteiten van de vereniging en
hen welkom te heten bij deze evenementen.

3.1.3 Platform voor Politicologen
De vereniging maakt jaarlijks deel uit van het Platform voor Politicologen (PvP). Het PvP heeft
een bestuur, bestaande uit de vier respectievelijke voorzitters van vier studieverenigingen van
politicologen in Nederland. Hieronder vallen onze vereniging, EOS (Vrije Universiteit
Amsterdam - VU), Ismus (Radboud Universiteit) en Machiavelli (Universiteit van Amsterdam -
UVA). De PvP houdt toezicht op de PiP-commissie, die verantwoordelijk is voor de organisatie
van het jaarlijkse eendaagse PiP-Congres (Political Scientists in Perspective). Deze commissie
bestaat uit acht leden, twee van elke vereniging. Het PiP-Congres wordt dit jaar georganiseerd
aan de Universiteit Leiden en daarom zal de Voorzitter de rol van PiP-coördinator op zich
nemen, zoals geadviseerd door het vorige PvP-bestuur.

Het PvP bestuur streeft ernaar om de PvP bankrekening op te heffen en de financiële
verantwoordelijkheden over te dragen aan een van de lidverenigingen, omdat de bankkosten
bijna de helft van de PvP contributie opslokken. Verder heeft het huidige bestuur, door de
inspanningen van het vorige PvP bestuur, contact met de Nederlandse Kring voor de Wetenschap
der Politiek (NKWP). De NKWP organiseert verschillende activiteiten voor politicologen en is
een effectief platform voor zowel academici als experts in de politieke wereld.

Het bestuur van deze vereniging bestaat uit politicologen van verschillende Nederlandse
universiteiten. Op de eerste PvP-bijeenkomst was Denny van der Vlist, bestuurslid van de
NKWP, aanwezig en toonde zich bereid om samen te werken met onze studieverenigingen.
De NKWP bood aan te helpen bij het leggen van contacten met experts in het veld en mogelijk
bij het financieren van evenementen. De PvP streeft ernaar om goed contact te hebben met de
NKWP en te onderzoeken welke mogelijkheden zij kunnen bieden. De Voorzitter zal zijn bestuur
regelmatig informeren over de PvP.

3.1.4 Overige activiteiten
De Voorzitter streeft ernaar dat alle commissievoorzitters zich op hun gemak voelen in hun rol en
duidelijk inzicht hebben in hun verantwoordelijkheden. Om dit te bereiken heeft hij aan het
begin van het academisch jaar inwerksessies georganiseerd met alle voorzitters. Verder zal de
Voorzitter ernaar streven om halverwege het jaar een check-in te organiseren om het eerste half
jaar te evalueren en vooruit te kijken naar de rest van het jaar. Daarnaast zal de Voorzitter zo
toegankelijk mogelijk zijn, zodat de voorzitters hem gemakkelijk kunnen bereiken. Op deze
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manier probeert de Voorzitter een open communicatie te stimuleren. Om ervoor te zorgen dat alle
voorzitters zich meer betrokken voelen bij de vereniging, zal de Voorzitter zich inspannen om
een activiteit te organiseren om voorzitters te binden, wat bijdraagt aan het gemeenschapsgevoel
dat het bestuur nastreeft.

Het XLIVe bestuur erkent het belang van de commissieleden van de vereniging. Het bestuur
streeft er daarom naar om een Commissie Bonding Dag en een Commissie Bedank Dag te
organiseren. Deze activiteiten dienen zowel als een kans voor commissieleden om een band op te
bouwen met leden van andere commissies als een manier om de dankbaarheid van het bestuur
naar hen uit te drukken.

StOP heeft veel commissies die activiteiten organiseren voor studenten van alle
studieverenigingen. Het XLIVe streeft ernaar om deel te nemen aan extra commissies die door
StOP worden georganiseerd. Het bestuur is van mening dat dit een mooie bijdrage kan zijn naast
het “normale” werk van een bestuurslid. Het bestuur geeft wel prioriteit aan het SPIL-werk
boven de StOP-commissies. De commissies waaraan het bestuur wil deelnemen zijn InFaFe,
InFaGa, InFaFo, Leidsch Debat en het Sporttoernooi.

Het XLIVe bestuur zet het beleid van het XLIIIe bestuur omtrent de dresscode manager voort.
De dresscode manager is er verantwoordelijk voor dat iedereen netjes gekleed is volgens de
dresscode. Het bestuur is van plan foto's op de website te zetten om de dresscode te
verduidelijken. Het bestuur wil de beschrijving van de dresscode niet veranderen, maar gelooft
dat door het uploaden van foto's van wat je moet dragen nieuwe leden minder moeite zullen
hebben met het succesvol naleven van de dresscode.

Voortbordurend op de inspanningen van het XLIIIe bestuur, zal het XLIVe bestuur doorgaan met
het Committee Cup Systeem. De check-ins blijven online, om ervoor te zorgen dat het hele
proces zo soepel mogelijk verloopt. Het bestuur is van mening dat de “Commitee Cup” een
goede manier is om commissieleden aan te moedigen om te komen opdagen bij activiteiten.

Voor de professionaliteit en financiële veiligheid van het XLIVe bestuur, en voor alle
toekomstige besturen van de vereniging, kijkt het bestuur naar een
bestuursaansprakelijkheidsverzekering. Het bestuur onderzoekt deze mogelijkheid en komt
hierop terug tijdens de tussentijdse ALV.

3.1.5 Vertrouwens Contactpersonen
De Voorzitter is van mening dat de vertrouwenscontactpersonen (VCP's) een essentieel
onderdeel zijn van de vereniging. De VCP's bieden een luisterend oor aan leden die behoefte
hebben om zich te uiten, aan leden die onzeker zijn over hoe om te gaan met een situatie die ze
hebben meegemaakt, en aan leden die actief een situatie willen aanpakken of veranderen die hen
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heeft geraakt binnen de vereniging. In het algemeen dragen de VCP's ertoe bij dat leden zich
veilig voelen binnen de vereniging. De VCP's zullen elk onderwerp altijd met de grootst
mogelijke vertrouwelijkheid, anonimiteit (indien gewenst) en onpartijdigheid behandelen.

Het XLIVe bestuur wil mevrouw Otten graag bedanken voor haar toegewijde inzet als een van de
VCP's in het afgelopen jaar. Dit jaar zal mevrouw Otten haar functie neerleggen en het bestuur
heeft een nieuwe kandidaat geselecteerd om haar plaats in te nemen. Het bestuur wil mevrouw
Van der Heide naar voren schuiven als kandidaat voor de rol van VCP. Mevrouw van der Heide
maakte deel uit van het XLIe bestuur van SPIL. Verder heeft ze al deelgenomen aan trainingen
die essentieel zijn voor de rol van VCP. Het bestuur heeft er het volste vertrouwen in dat
mevrouw Van der Heide zeer geschikt is voor de functie en heeft er vertrouwen in dat zij de rol
goed zal vervullen.

3.2 Commissaris Introductie
“Every introduction is a chance to create a lasting impression, so make it count” - Oprah
Winfrey

3.2.1 Algemeen
Nieuw zijn op de universiteit kan een uitdaging zijn. Nieuwe mensen, nieuwe steden en nieuwe
ervaringen. De Introductiecommissie heeft als doel om nieuwe studenten door hun eerste jaar aan
de universiteit te helpen, zowel academisch als sociaal. De commissie wil dit bereiken door het
organiseren van zowel sociale activiteiten, zoals het Eerstejaarsweekend, als academische
ondersteuning, zoals studiegroepen om studenten te helpen met hun cursusmateriaal en
examenvoorbereiding.

3.2.2 Studiegroepen
Studiegroepen zijn een belangrijk onderdeel van de Introductiecommissie. De afgelopen jaren
was de opkomst soms wat lager dan gehoopt. Daarom zijn de commissie en de Commissaris van
plan om de opkomst dit jaar te verhogen. Allereerst is de commissie van plan om de
studiegroepen direct tijdens colleges te promoten, omdat we van mening zijn dat dit de meest
effectieve plek is om studiegerelateerde evenementen te promoten. Verder zal de commissie
ernaar streven om de studiegroepen direct na de colleges te plannen, zodat studenten tijdens het
college kunnen beslissen om deel te nemen en de studiegroep daarna bij te wonen. Bovendien
heeft de Commissaris Introductie van het XLIIIe bestuur de huidige Commissaris geadviseerd
om studiegroepen te organiseren met betrekking tot een statistiek opdracht, omdat dit in het
afgelopen collegejaar tot een hogere opkomst heeft geleid. Tot slot zullen de studiegroepen in
Den Haag samen met CIROS worden georganiseerd. Met deze kleine aanpassingen hoopt de
Commissaris een betere opkomst te creëren en nog meer studenten te ondersteunen.
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3.2.3 Vrienden- en Familiedag
In voorgaande jaren was de opkomst op Vrienden- en Familiedag niet altijd zoals verwacht.
Daarom wil de Commissaris dit evenement veranderen. Hoewel de Vrienden-en Familiedagen
zullen doorgaan, zullen ze een nieuwe vorm aannemen. In plaats van twee gecombineerde
evenementen, zullen er aparte evenementen zijn - één voor vrienden en één voor familie.
De Commissaris is van mening dat deze aanpak meer op maat gemaakte activiteiten mogelijk
maakt, die specifiek zijn afgestemd op elke doelgroep. De Commissaris en de commissie zullen
samenwerken om de evenementen zo aangenaam mogelijk te maken. De Vriendendag zal meer
gericht zijn op het studentenleven, terwijl de Familiedag de universiteit en de stad zal belichten.
De Commissaris denkt dat door deze veranderingen het algemene bezoekersaantal zal toenemen.

3.2.4 Het Eerstejaarsweekend
Het vorige eerstejaarsweekend was een groot succes. Er werden veel vriendschappen gesloten en
de aanwezige eerstejaars stonden te popelen om deel te nemen aan commissies. De Commissaris
is van mening dat de datum na EL CID en HOP en voor IRO Oriëntatiedag het meest geschikt is,
omdat het leuk is om al wat medestudenten te kennen voordat de colleges daadwerkelijk
beginnen.

Vorig jaar vond het Eerstejaarsweekend plaats in Poeldijk, waar de eigenaar van de locatie
enthousiast was om aankomend jaar weer samen te werken. Hoewel de Commissaris deze locatie
een goede optie vindt, zal hij ook alternatieve locaties onderzoeken. De Commissaris zal ook
kijken naar een vaste samenwerking met een locatie voor de aankomende jaren, zodat de
toekomstige Introductiecommissies niet elk jaar veel moeite hoeven te doen om een locatie te
vinden.

3.2.5 Commissie
De Introductiecommissie bestaat dit jaar uit vijf personen. Zij staan te popelen om eerstejaars
zich welkom te laten voelen in hun eerste jaar aan de universiteit. Twee leden van de
Introductiecommissie waren al lid tijdens de tweede helft van vorig jaar. De Commissaris wil
deze leden bedanken voor het voortzetten van de commissie waarin ze vorig jaar al uitstekend
werk hebben verricht. De commissie, bestaande uit zowel eerste- als tweedejaars studenten, heeft
er baat bij om zowel de doelgroep als ervaren leden te hebben.

4. SECRETARIS & COMMISSARIS SPIL WEEKEND

4.1. Secretaris
“The real secret to success is enthusiasm” - Walter Chrysler

52



4.1.1 Ledenadministratie
De Secretaris blijft zich inzetten om de ledenadministratie up-to-date te houden. Ze streeft ernaar
om de ledenadministratie op Conscribo wekelijks bij te werken, zodat nieuwe leden kort na hun
inschrijving officiële communicatie ontvangen. Alle lidmaatschapsgegevens worden volledig
vertrouwelijk behandeld, in overeenstemming met de Algemene Verordening
Gegevensbescherming (Verordening (EU) 2016/679).

Op dit moment heeft SPIL in totaal ... leden. De bachelor bestaat uit ... studenten internationale
politiek, ... studenten politicologie en ... studenten internationale betrekkingen en organisaties. Er
zijn ... masterstudenten en ... leden van wie het programma onbekend is.

4.1.2. Nieuwsbrief
De Secretaris verstuurt de online nieuwsbrief op de eerste maandag van elke maand via de mail,
volgens het principe “Nederlands volgt Engels”. Ze zal de veranderingen die door haar
voorgangers zijn geïntroduceerd voortzetten, zoals de banner en de quote van de maand, maar
ook op zoek gaan naar nieuwe manieren om te innoveren. De nieuwsbrief zal bijdragen van
leden bevatten met de nieuwe rubriek SPIL'er Maaltijd van de Maand. Elke maand deelt een lid
van de vereniging zijn of haar favoriete recept in de nieuwsbrief. In nauwe samenwerking met de
Commissaris Extern zal de Secretaris evenementen promoten in de nieuwsbrief. Daarnaast komt
er een nieuwe rubriek in de nieuwsbrief. Sinds dit jaar is er een SPIL voetbalteam actief.
Elke maand zal een van de spelers een column schrijven voor de nieuwsbrief.

4.1.3 Reünisten
De reünisten nieuwsbrief wordt drie keer per jaar verstuurd. Dit zal zijn in november, februari en
mei. De Secretaris zal samenwerken met de Commissaris Intern om updates te geven over de
huidige staat van DEBAT en de reünisten op de hoogte te houden.

Op dit moment heeft SPIL in totaal ... reünistenleden.

4.1.4 Alumni
De Secretaris streeft ernaar een alumni-evenement te organiseren en staat in contact met de
alumni coördinator van de faculteit. Daarnaast zal de Secretaris het advies van haar voorganger
opvolgen en het evenement in het Nederlands en in Leiden organiseren. De alumni nieuwsbrief
wordt twee keer per jaar verstuurd, in januari en juni. In deze nieuwsbrief zal de Secretaris de
alumni op de hoogte houden van aankomende evenementen.

Op dit moment heeft SPIL in totaal ... alumni.
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4.1.5 Algemene Leden Vergaderingen
Er worden vier Algemene Leden Vergaderingen per jaar gehouden, waar leden de mogelijkheid
hebben om vragen te stellen en beslissingen te nemen over het beleid van de vereniging.
De Secretaris beschouwt deze ALV’s als een van de belangrijkste evenementen en is daarom erg
enthousiast om deze te organiseren.

Om de deelname aan de ALV’s te stimuleren, denkt de Secretaris dat een beter begrip van ALV’s
en de procedures zal helpen om leden te betrekken, met name eerstejaarsstudenten of degenen
die nieuw zijn bij de vereniging. Om dit te bereiken zal het bestuur het concept van een ALV
uitleggen tijdens de eerste vergadering van alle commissies. Door ervoor te zorgen dat alle leden
op de hoogte zijn, hoopt ze dat leden komen opdagen en betrokken blijven tijdens een ALV.
In de praktijk zal de ALV-voorzitter (CALVV) ingrijpen wanneer dat nodig is om ingewikkelde
onderwerpen te verduidelijken voor de nieuwere leden.

De Secretaris streeft ernaar om het beleid twee weken van tevoren naar de leden te sturen.
ALV’s zullen zowel in Leiden als in Den Haag worden gehouden. De Secretaris streeft ernaar om
de ALV’s te organiseren in een kroeg, zodat er na afloop geborreld kan worden. De Secretaris zal
ervoor zorgen dat dit tot zover mogelijk een locatie is die bereikbaar is met het openbaar vervoer.
Ook streeft ze naar een 50/50 balans tussen Leiden en Den Haag.

Leden mogen zowel in het Engels als in het Nederlands vragen stellen en opmerkingen maken.
De Nederlandse uitspraken zullen zowel in de originele taal als een vertaling in de notulen
worden opgenomen. Tijdens een ALV zal de CALVV de Nederlandse commentaren vertalen.
Vanwege duurzaamheid en financiële overwegingen zullen er geen fysieke ALV-boekjes worden
verstrekt. In plaats daarvan zal er een QR-code beschikbaar zijn die de leden kunnen scannen.

4.1.6 Oud-besturen borrel
De Secretaris waardeert de toewijding van oud-bestuursleden en ziet de oud-bestuursborrel als
een goede manier om waardering te tonen. Om een maximale opkomst te garanderen, wordt deze
op een vrijdag gehouden en wordt de datum minstens een maand van tevoren bekend gemaakt.

4.2 Commissaris SPIL Weekend
“I think Judith is a very nice person but I really like my kebab.” - Gijs Verhoeff

Dit jaar gaan de aanmeldingen voor de SPIL Weekend Commissie eind oktober open.
De commissie is verantwoordelijk voor het organiseren van een informeel weekend voor
SPIL-leden, dat in april 2025 zal plaatsvinden. De commissie zal bestaan uit ten minste een
voorzitter, secretaris en een penningmeester. Het primaire doel van de commissie is het
organiseren van een weekend dat leden van de vereniging samenbrengt in een ontspannen en
informele setting.
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De locatie en het formaat van het weekend, of het nu een stedentrip of een avontuur op het
platteland is, worden volledig bepaald door de commissie. De Commissaris wil geen specifieke
richting opleggen, maar zal ervoor zorgen dat de commissie gefocust blijft op het hoofddoel van
het weekend, namelijk het bevorderen van de banden tussen de leden. Ongeacht de bestemming
is het weekend bedoeld om een plezierige ervaring te creëren voor SPIL-leden.

5. PENNINGMEESTER & COMMISSARIS DIES

5.1 Penningmeester
“I’m a girl in finance, SPIL fund, 6’5, blue eyes” - Janneke Pool

5.1.1 Begroting
De Penningmeester heeft haar uiterste best gedaan om het geld zo te verdelen dat alle
bestuursleden genoeg geld hebben om de evenementen te organiseren die ze voor ogen hebben.
Door een daling van de inkomsten moest de Penningmeester helaas voorzichtiger begroten.
Deze daling is voornamelijk te wijten aan het dalende aantal leden en de dalende inkomsten uit
de boekenverkoop. Het XLIVe bestuur is dankbaar voor de gift van € 841,20 afkomstig van het
XLIIIe bestuur, wat gelukkig voor wat meer flexibiliteit zorgde bij het maken van de begroting.

Vanwege de inflatie is de deelnemersbijdrage voor de Brussel trip vorig jaar verhoogd naar
€ 65,-. De Commissaris Buitenlandse Betrekkingen is echter nog meer begrotingsuitdagingen
tegengekomen voor de reis, voornamelijk door stijgende kosten voor de accommodatie en het
openbaar vervoer. In een poging om deze stijgingen te compenseren, heeft de Commissaris
daarom zijn uiterste best gedaan om een betaalbaardere busmaatschappij te vinden.
Helaas resulteert deze besparing niet in een volledige compensatie van de extra kosten.
Als gevolg hiervan is de deelnemersbijdrage opnieuw verhoogd, nu naar € 69,50 per persoon.
Om te voorkomen dat alle kosten op de deelnemers worden afgewenteld, zal de vereniging dit
jaar € 100,- extra bijgedragen, wat de totale bijdrage van SPIL op € 300,- brengt.

5.1.2 Contributie
Dit jaar zal de Penningmeester aan de ALV voorstellen om de contributie met € 2,00 te
verhogen, omdat de inkomsten door verschillende oorzaken aanzienlijk zijn gedaald.
De Penningmeester en het XLIVe bestuur geven prioriteit aan het zoeken van alternatieve
inkomstenbronnen. Deze inspanningen zullen het tekort echter niet volledig dekken. Om dit
voorstel duidelijk toe te lichten, heeft de Penningmeester een brief geschreven met de
achterliggende redenen. De Penningmeester hoopt de ALV voldoende geïnformeerd te hebben
met deze brief, maar wil benadrukken dat leden welkom zijn om verdere vragen te stellen.
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Dit jaar streeft de Penningmeester ernaar om de contributie eind november te innen.
De Penningmeester en Secretaris werken nauw samen aan het proces en zijn al begonnen met de
voorbereidingen. Ze hopen op een vlotte inning met zo weinig mogelijk wanbetalers.

5.1.3 'Support Onze SPIL'
'Support Onze SPIL' is een nieuw initiatief dat de leden, alumni, reünisten, familieleden en
andere individuen de kans biedt om te doneren aan onze vereniging en 'Supporter van SPIL' te
worden. De Penningmeester hoopt dat dit initiatief dit jaar en in de toekomst extra inkomsten zal
genereren.

Het initiatief zal worden gepromoot op de website van de vereniging en zal een eigen pagina
krijgen. Daarnaast zal 'Support Onze SPIL' ook gepromoot worden op onze sociale media en bij
bepaalde evenementen, zoals de Vrienden & Familie dag. Alle supporters ontvangen een
bedankkaartje. Bovendien kijkt het XLIVe bestuur naar manieren om extra waardering te tonen
aan supporters die grotere bedragen doneren.

De Penningmeester onderzoekt samen met de Commissaris Extern hoe mensen het beste kunnen
doneren. De supporters krijgen de mogelijkheid om een eenmalige donatie te doen. Tot slot
hoopt de Penningmeester dat dit nieuwe initiatief zal resulteren in een opbrengst van € 200,-.

5.1.4 Kas Commissie
De Kas Commissie speelt een belangrijke rol bij het toezicht op de activiteiten van de
Penningmeester. Dit jaar bestaat de commissie uit Mevrouw Akande en Mevrouw Ammerlaan.
De Penningmeester begrijpt het belang van de functie van de Kas Commissie en erkent hun
gedeelde verantwoordelijkheid in het handhaven van de financiële gezondheid van de
vereniging. De Penningmeester erkent dat het doel van de commissie verder gaat dan alleen het
controleren van de uitgaven, aangezien ze ook waardevol advies en hulp bieden. Daarom zullen
de Kas Commissie en de Penningmeester dit jaar ten minste drie keer bijeenkomen.
De Penningmeester zal haar uiterste best doen om nauw contact en duidelijke communicatie met
de commissie te onderhouden.

5.2 Commissaris Dies
“SPILlebration” - Jules Fockens

5.2.1 Algemeen
De vereniging viert haar verjaardag op 8 november. Ter gelegenheid hiervan zal er een week met
feestelijke activiteiten plaatsvinden. De Dies-commissie is verantwoordelijk voor de planning
van deze week. De commissie is in maart begonnen met hun werk en hebben zo vroeg mogelijk
contact opgenomen met potentiële gastsprekers. Deze vroege start wierp zijn vruchten af, want
nog voor de zomer vonden ze een interessante spreker. De Commissaris moedigt de commissie
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aan om verschillende soorten evenementen te plannen, waardoor ze veel vrijheid hebben in de
organisatie. Zoals altijd zal de week dit jaar de traditionele Dies-lezing bevatten. Dankzij het
harde werk van de commissie verwacht de Commissaris dat deze Diesweek onvergetelijk wordt.

5.2.2 Activiteiten
Dankzij het harde werk en enthousiasme van de commissie zal er op elke dag van de Diesweek
minstens één activiteit zijn, met een mix van sociale en educatieve evenementen. De commissie
streeft naar een gelijke spreiding van de activiteiten over Leiden en Den Haag.
Op donderdagmiddag vindt de jaarlijkse Dies-lezing plaats. Daarnaast zal er gedurende de week
minstens één activiteit plaatsvinden in zowel de gemeenschappelijke ruimte in Leiden als in Den
Haag. Het volledige schema zal op een later tijdstip door de commissie bekend worden gemaakt.

Op advies van de e.t. Commissaris heeft de commissie, samen met de h.t. Commissaris, besloten
om dit jaar geen feest te organiseren tijdens de Diesweek. Het Dies feest van vorig jaar had een
lagere opkomst dan verwacht, waarschijnlijk omdat het populaire Halloween feest van SPIL een
week voor Dies plaatsvond. In plaats daarvan heeft de commissie ervoor gekozen om de week af
te sluiten met een karaokeavond.

5.2.3 Commissie
De commissie werd in februari gevormd en bestond uit drie leden. In de zomer zijn er nieuwe
leden aangesloten, waardoor de commissie nu zes enthousiaste leden telt. De commissie bestaat
uit een gevarieerde groep studenten. De Commissaris zal de commissie aanmoedigen om een
“bonding activity” te organiseren om elkaar beter te leren kennen voordat de Diesweek
plaatsvindt.

Vanwege het Lustrumjaar, zullen de inschrijvingen voor de Dies-commissie niet in februari
opengaan.

De Commissaris is ervan overtuigd dat de commissie een onvergetelijke Diesweek zal
organiseren en kijkt uit naar een verdere samenwerking.

6. COMMISSARIS ONDERWIJS & POLITIEK
“Education is simply the soul of a society as it passes from one generation to another.” G.K.
Chesterton

6.1 Onderwijscommissie
De Onderwijscommissie is verantwoordelijk voor het organiseren van zowel formele als
informele activiteiten binnen de universiteit. Daarnaast helpt de commissie bij het evalueren van
de bachelorprogramma's gedurende het jaar. Om overlap met de Opleidingscommissie te

57



voorkomen, zal de commissie zich richten op low-key en continue feedback, in vergelijking met
het formele karakter van de OLC.

Wat betreft de activiteiten streeft de Commissaris ernaar om de leden van de vereniging een
gevarieerd aanbod aan educatieve evenementen van verschillende aard te bieden. De strategie
om de evenementen te baseren op actuele onderwerpen is succesvol gebleken, dus de
Commissaris zal dit beleid voortzetten. Om de aantrekkelijkheid van evenementen en activiteiten
te verbeteren, streeft de Commissaris er bovendien naar om ze interactief te organiseren,
bijvoorbeeld in de vorm van discussies, debatten of vraag- en antwoordsessies. Naast deze
formele activiteiten wil de Commissaris workshops organiseren voor leden om hun vaardigheden
te verbeteren die ze kunnen gebruiken in hun studie of in hun toekomstige carrière. De eerste van
deze workshops is gepland voor 26 september 2024 en zal gaan over spreken in het openbaar.
Het evenement wordt georganiseerd in samenwerking met de Leiden MUN Foundation.
Wat betreft de traditionele activiteiten van de Onderwijscommissie, wil de Commissaris in het
komende academische jaar weer de Carrière Avond organiseren. De Commissaris ziet dit als een
geweldige kans voor leden om toekomstige carrièremogelijkheden te ontdekken en te spreken
met mensen uit het veld. Wat betreft de Bootlezing wil de Commissaris kijken naar andere
mogelijkheden om een lezing te houden in een ontspannen omgeving, aangezien de Bootlezing
duur en niet goed bezocht is gebleken. De Commissaris zal samen met de Onderwijscommissie
alternatieven bespreken en deze uitwerken.

6.2 Excursiecommissie
De Excursiecommissie organiseert formele activiteiten die buiten de universiteit plaatsvinden.
Voor het komende academisch jaar streeft de Commissaris naar een divers aanbod van excursies
naar verschillende soorten instellingen. De Commissaris wil excursies organiseren naar
instellingen op het gebied van nationale politiek, overheid, internationale organisaties,
non-gouvernementele organisaties, onderzoek en daarnaast naar bedrijven. Dit om leden een
indruk te geven van een breed scala aan vakgebieden die geschikt zijn voor de politieke
wetenschappen. Daarnaast wil de Commissaris actualiteit opnemen in de organisatie van de
excursies. Ook wil de Commissaris kijken naar de mogelijkheden om aanwezig te zijn bij de
opnames van een politiek relevant tv-programma of talkshow. Deze toevoeging zou een goede
gelegenheid zijn om te discussiëren over journalistiek als carrièremogelijkheid voor de
deelnemers.

6.3 Master Activiteitencommissie
De taak van de Master Activiteitencommissie is het organiseren van activiteiten die gericht zijn
op masterstudenten. Deze activiteiten moeten zowel sociale als educatieve evenementen
omvatten. De activiteiten zullen toegankelijk zijn voor alle leden van SPIL, inclusief
bachelorstudenten, maar de focus voor deze activiteiten zal liggen op masterstudenten en hun
interesses en jaarplan. De commissie heeft aanmeldingen gezien van enthousiaste en
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gemotiveerde masterstudenten. De Commissaris heeft er dan ook alle vertrouwen in dat de
activiteiten dit jaar succesvol georganiseerd zullen worden. De Commissaris zal ook met de
commissie brainstormen over hoe we de opkomst bij de activiteiten kunnen vergroten.
De Commissaris wil doorgaan met het organiseren van het evenement 'SPIL the Drinks', een
borrel speciaal voor masterstudenten. Hij ziet het als een mooie gelegenheid voor nieuwe
studenten om hun medestudenten te leren kennen. Daarnaast streeft de Commissaris ernaar om
weer evenementen te organiseren met promovendi, om inzicht te geven in de mogelijkheden na
het afronden van de mastertrajecten. Daarnaast streeft de Commissaris ernaar om de commissie
zo ingenieus te laten zijn als ze willen bij het organiseren van hun evenementen, om de
betrokkenheid van masterstudenten bij SPIL te vergroten en de studenten waardevolle
netwerkmogelijkheden te bieden voor hun toekomstige carrière.

6.4 Boekverkoop
De huidige partner voor de boekverkoop van SPIL is Index Books. Het contract met het bedrijf
loopt af in december 2024, wat betekent dat de Commissaris de onderhandelingen met Index
Books over de voortzetting van het contract zal beginnen. Vanwege de tevredenheid met de
huidige partner streeft de Commissaris ernaar de samenwerking met Index voort te zetten.

De Commissaris is zich bewust van de afnemende populariteit van de boekverkoop. Omdat de
boekverkoop van groot belang is voor de financiering van de vereniging, is de Commissaris
begonnen met het aanbieden van alle boeken voor het eerste semester vanaf het begin van het
jaar. Dit is een try-out om de verkoop in het begin van het jaar te stimuleren, vooral voor
eerstejaarsstudenten. Studenten kunnen de boeken voor het eerste en tweede blok nog steeds
apart kopen. De boekenverkoop zal ook opnieuw gepromoot worden voor de start van het tweede
blok. De Commissaris hoopt echter dat het samen aanbieden van de boeken voor de eerste twee
blokken studenten zal aanmoedigen om meer boeken te kopen via de SPIL-boekverkoop.

6.5 Opleidingscommissie
De Commissaris heeft gesolliciteerd naar een plaats in de Opleidingscommissie (OLC) voor dit
jaar. Omdat de Commissaris de enige kandidaat was voor de specialisatie “Internationale
Politiek”, kreeg hij automatisch een plek in de Opleidingscommissie aangeboden.
Als lid van de OLC streeft de Commissaris ernaar om toegankelijk te zijn voor alle studenten van
de drie Politicologie opleidingen, om hun gedachten en meningen over de vakken te delen.
Hij staat open voor alle soorten feedback over het programma en wil het hele jaar door
feedbacksessies organiseren om waardevolle inzichten te verzamelen voor de
OLC-vergaderingen.

6.6 FLO
Ook dit jaar zal SPIL vertegenwoordigd zijn in de interfacultaire commissie FLO.
De FLO-commissie zal bestaan uit vertegenwoordigers van de studieverenigingen Labyrint,
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Emile en Itiwana, samen met een vertegenwoordiger van de Career Service FSW.
De Commissaris wil in contact blijven met iedereen die betrokken is bij de FLO-dagen, vooral
met de SPIL-vertegenwoordiger. De Commissaris streeft er ook naar om tijdens de
daadwerkelijke FLO-dagen aanwezig te zijn met de rest van het bestuur om te helpen met de
logistiek.

6.7 LinkedIn
Dankzij de inspanningen van zijn voorganger beschikt de Commissaris over een breed netwerk
van LinkedIn connecties voor de organisatie van evenementen. Vanwege het formele en
educatieve karakter van LinkedIn is deze portefeuille ondergebracht bij de Commissaris
Onderwijs & Politiek. De Commissaris streeft er niet alleen naar om meer gebruik te maken van
dit netwerk om sprekers en organisaties te vinden, hij wil ook SPIL op een professionele manier
promoten via LinkedIn. Zijn doel is om zowel over de formele evenementen die SPIL gaat
organiseren als over het educatieve en culturele gedeelte van de reizen te posten. Naast deze
posts wil de Commissaris SPIL-leden interviewen die professioneel iets bereikt hebben via SPIL,
en zo andere leden laten zien wat SPIL carrièregewijs te bieden heeft. De Commissaris hoopt dat
deze promotie via LinkedIn ook de bereidheid van professionals en organisaties zal stimuleren
om in te gaan op uitnodigingen van SPIL om bepaalde evenementen bij te wonen. De SPIL
LinkedIn kan ook van grote waarde zijn voor de rest van het bestuur om mensen te bereiken voor
de Oud-besturen borrel en het Alumni evenement. Aan het eind van het jaar hoopt de
Commissaris het SPIL-netwerk verder te hebben verbreed en een aanzienlijk aantal mensen te
hebben bereikt via de posts.

7. COMMISSARIS BUITENLANDSE BETREKKINGEN
“Jullie zijn toch een reisbureau?” - Cesar Serlie

De Commissaris Buitenlandse Betrekkingen is verantwoordelijk voor de planning en uitvoering
van de Brusselreis, Korte reis en Lange reis. Verder zorgt de Commissaris ervoor dat de reizen
voldoen aan het algemene beleid van de vereniging dat is vastgesteld door het XLIVe bestuur.

De Commissaris maakt het zijn prioriteit om een comfortabele en veilige omgeving te creëren
voor alle deelnemers tijdens de reizen. Dit kan worden bereikt door het handhaven van het
buddygroep systeem, maar ook door de rollen van vertrouwenspersonen tijdens de reizen te
blijven handhaven. De Commissaris zorgt ervoor dat zij zo toegankelijk mogelijk zijn door
deelnemers met hen kennis te laten maken tijdens activiteiten vooraf aan de reizen.
De vertrouwenspersonen zijn zich bewust van het belang van hun taak en zullen deze zo discreet
mogelijk uitvoeren. Om een dieper gevoel van gemeenschap te creëren, streeft de Commissaris
ernaar om meerdere bonding activiteiten te doen met zijn commissies, omdat hij gelooft dat een
hechte commissie het geheim is tot een efficiënte samenwerking. De commissies krijgen zoveel
vrijheid als nodig is om een vindingrijke omgeving te creëren.
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Verder is het de persoonlijke doelstelling van de Commissaris om per reis minstens één activiteit
te plannen waarbij lokale studenten op het gebied van politicologie betrokken zijn.
Dit samenkomen creëert een grenzeloos gemeenschapsgevoel en biedt de vereniging nieuwe
netwerken en relaties. Om toekomstige reizen te verbeteren, zal de Commissaris aan het einde
van elke reis feedbackformulieren sturen en een evaluatievergadering houden over de reis van de
commissie.

In voorgaande jaren was de dresscode een controversieel onderwerp. De Commissaris zal ervoor
zorgen dat door duidelijke communicatie vooraf, ook tijdens activiteiten vooraf, over het doel en
de omstandigheden van de dresscode, mensen de dresscode meer zullen respecteren.
Voortbordurend op het beleid van het vorige bestuur, zal de dresscode manager erop toezien dat
de dresscode wordt nageleefd.

Het is traditie dat SPIL geen landen bezoekt die de afgelopen vijf jaar zijn bezocht. Gezien het
beperkte aantal bestemmingen dat financieel haalbaar is, heeft de Commissaris echter besloten
om deze periode te veranderen van vijf jaar naar drie jaar. Met deze wijziging verzekert hij dat
toekomstige commissarissen Buitenlandse Betrekkingen een breder scala aan financieel haalbare
bestemmingen zullen hebben om uit te kiezen.

7.1 Brusselreis
De Brusselcommissie werd gevormd onder het vorige bestuur. In de zomer zijn een voorzitter,
secretaris en penningmeester benoemd, naast vier algemene leden. Dankzij het harde werk van
de commissie was het programma in september rond en zijn het hostel en de bus geboekt.
De activiteiten zullen bestaan uit bezoeken aan Europese instellingen en organisaties.

De reis zal plaatsvinden van 18 tot 19 november 2024, omdat de universiteit op deze data een
vrije dag heeft ingepland. Het aantal deelnemers is 50, waarvan 7 commissieleden en 4
bestuursleden, wat betekent dat er 39 mensen mee kunnen. Voor de inschrijvingen op 4 oktober
geldt een “wie het eerst komt, die het eerst maalt”-beleid en er is een uiterste annuleringsdatum
om onfortuinlijke situaties met betrekking tot betalingen te voorkomen. De kosten van de reis
bedragen € 69,50 per persoon.

7.2 Korte reis
De jaarlijkse korte reis van een week naar een bestemming in Europa wordt georganiseerd door
de Korte reiscommissie, die in september is gevormd. De commissie bestaat uit 7 personen,
waaronder een voorzitter, secretaris en penningmeester. De reis wordt georganiseerd na de
herkansingen van het eerste semester en voor de start van het tweede semester (25 januari - 2
februari). De exacte data worden later bekendgemaakt.
Bij het kiezen van de bestemming moet aan de volgende criteria worden voldaan:
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- Politieke relevantie;
- Wetenschappelijke relevantie;
- Culturele relevantie
- Financiële haalbaarheid;
- Veiligheidsgarantie.

De Commissaris ziet erop toe dat de commissie een bestemming kiest die aan deze criteria
voldoet. De selectieprocedure voor deelname aan de reis zal hetzelfde zijn als voorgaande jaren,
met inachtneming van de Statuten & Huishoudelijk Reglement. Dit betekent dat de leden hun
motivatiebrieven in een van de gemeenschappelijke ruimtes inleveren. Deze worden
geanonimiseerd en gecontroleerd door een vorig bestuurslid en een medewerker van het Instituut
Politieke Wetenschappen van de Universiteit Leiden. De groep zal bestaan uit 40 personen,
waarvan 7 bestuursleden en 7 commissieleden, met 26 overgebleven plekken voor algemene
leden. De deelnemersbijdrage van de reis zal € 250,- per persoon bedragen. Verder zal de
Commissaris een CASSA subsidie aanvragen bij het LUF.

7.3 Lange reis
De jaarlijkse lange reis van twee weken naar een bestemming buiten Europa wordt georganiseerd
door de Lange reiscommissie, die in september is gevormd. De commissie bestaat uit 7 personen,
waaronder een voorzitter, secretaris en penningmeester. De reis wordt georganiseerd na de
herkansingen van het tweede semester en voor de start van de introductieweken (21 juni - 18
juli). De exacte data worden later bekendgemaakt.
Bij het kiezen van de bestemming moet aan de volgende criteria worden voldaan:

- Politieke relevantie;
- Wetenschappelijke relevantie;
- Culturele relevantie;
- Financiële haalbaarheid;
- Veiligheidsgarantie.

De Commissaris zal erop toezien dat de commissie een bestemming kiest die aan deze criteria
voldoet. De selectieprocedure voor deelname zal dezelfde zijn als in voorgaande jaren, met
inachtneming van de Statuten & Huishoudelijk Reglement. Dit betekent dat de leden hun
motivatiebrieven in een van de gemeenschappelijke ruimtes inleveren. Deze worden
geanonimiseerd en gecontroleerd door een voormalig bestuurslid en een medewerker van het
Instituut Politieke Wetenschappen van de Universiteit Leiden. De groep zal bestaan uit 35
personen, waarvan 7 commissieleden en 7 bestuursleden, met 21 overgebleven plekken voor
andere leden. Verder zal de Commissaris een CASSA subsidie aanvragen bij het LUF.
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7.4 Commissies
De Commissaris wil ervoor zorgen dat alle commissieleden ruimte hebben voor professionele en
persoonlijke ontwikkeling. De Commissaris geeft zoveel mogelijk vrijheid en
verantwoordelijkheid aan de commissies, maar houdt wel toezicht op hen en stuurt hen aan.
De Commissaris zal er ook voor proberen te zorgen dat de commissieleden tijdens de reis
verantwoordelijk en aanspreekbaar zijn voor de deelnemers. Hij is van mening dat het, naast het
bestuur, de taak van de commissieleden is om ervoor te zorgen dat deelnemers de planning
respecteren, enthousiast zijn over het programma en zich tijdens de reis prettig en veilig voelen.

8. COMMISSARIS INTERN & FESTIVITEITEN

8.1 Commissaris Intern
“Creativity is intelligence having fun” - Albert Einstein

8.1.1 DEBAT
De DEBAT Commissie biedt studenten een platform om hun journalistieke vaardigheden te
ontwikkelen in een professionele omgeving. Net als in voorgaande jaren streeft de commissie
ernaar om vier gedrukte tijdschriften te publiceren in november, februari, maart en mei.
Daarnaast streeft de commissie ernaar om één artikel per week te publiceren op de DEBAT
online website, zowel in het Engels als in het Nederlands. Daarnaast zal de commissie zich vanaf
het begin van het jaar inspannen om de DEBAT podcast te lanceren.

8.1.1.1 Belangrijkste doel
Het doel van de DEBAT-commissie is om semi-wetenschappelijke artikelen te publiceren voor
zoveel mogelijk SPIL-leden en in het algemeen voor een zo groot mogelijk publiek.
Het semi-wetenschappelijke karakter van DEBAT komt het best tot uiting door het gebruik van
academische en niet-academische bronnen, en door een gevarieerd aanbod van artikelen,
variërend van opiniestukken tot grondig onderzochte essays. Studenten worden aangemoedigd
om vindingrijk te zijn in termen van onderwerpen en soorten artikelen.

8.1.1.2 Commissie
Net als de afgelopen vijf jaar wordt de DEBAT-commissie geleid door een voorzitter.
De voorzitter is samen met de Commissaris de hoofdredacteur van het tijdschrift en zij zullen het
hele jaar door nauw contact onderhouden. Daarnaast is er een vicevoorzitter die de voorzitter
bijstaat in haar taken en verantwoordelijkheden. De secretaris van de commissie is
verantwoordelijk voor het notuleren van de commissievergaderingen, het beheren van de
DEBAT online website en de social media platforms van DEBAT, waaronder Instagram,
Facebook en LinkedIn. Dit jaar zal er geprobeerd worden om het hele jaar door te posten op de
social media platforms om een groter publiek te informeren over het DEBAT magazine en de
website.
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Net als de afgelopen twee jaar zal de commissie een “hoofd vormgeving” hebben. Het is nuttig
gebleken om één persoon aan te wijzen die verantwoordelijk is voor het ontwerpproces, zodat de
commissie als geheel beter georganiseerd blijft. Deze “hoofd vormgeving” delegeert de taken
binnen het ontwerpproces en kan de ontwerpers helpen met eventuele technische problemen.

Door de grote omvang en het individuele karakter van het commissiewerk was de commissie de
afgelopen jaren moeilijk te binden. Om naar een gemeenschapsgevoel toe te werken, zal er een
nieuwe functie van “hoofd sociale activiteiten” worden geïntroduceerd. Deze verandering is
doorgevoerd om de werklast van de vicevoorzitter te verlichten en om uit te proberen of dit de
bonding binnen de commissie ten goede komt. Het hoofd sociale activiteiten zal
verantwoordelijk zijn voor het organiseren van de sociale activiteiten binnen de commissie, zoals
bonding activiteiten en gezamenlijke schrijfsessies. De Commissaris en het hoofd sociale
activiteiten zullen bovendien samenwerken om aan het begin van het jaar een schrijfworkshop
voor de commissie te organiseren. De Commissaris hoopt dat sociale activiteiten de drempel
verlagen om andere commissieleden aan te spreken als ze bijvoorbeeld moeite hebben met een
schrijfproces.

Om ervoor te zorgen dat de leden van de DEBAT-commissie zich onderdeel voelen van de
SPIL-gemeenschap, streeft de Commissaris ernaar de commissie op de hoogte te houden van
komende evenementen van de vereniging en hen aan te moedigen een aantal evenementen samen
bij te wonen. Net als in voorgaande jaren zullen alle edities van het tijdschrift worden onthuld
tijdens een borrel. De Commissaris heeft alle commissieleden laten weten dat er van hen
verwacht wordt dat ze aanwezig zijn. Dit biedt de commissieleden een geweldige kans om in
contact te komen met andere leden van de vereniging en bijvoorbeeld inzichten te delen over hun
eigen schrijfproces of het onderwerp van hun stuk.

In totaal bestaat het bestuur van DEBAT uit vijf personen: de voorzitter, de vice-voorzitter, de
secretaris, het hoofd vormgeving en het hoofd sociale activiteiten. Naast het bestuur is er een
redactie van DEBAT die bestaat uit het bestuur van DEBAT en 5 redacteuren, in totaal 10
mensen. De redactieraad is een mix van drie eerstejaarsstudenten, twee tweedejaarsstudenten,
twee derdejaarsstudenten en drie masterstudenten. Bovendien zijn vier redactieleden in staat om
zowel Nederlandse als Engelse stukken te redigeren.

Elke schrijver, zowel van het gedrukte tijdschrift als van het online team, wordt gekoppeld aan
een redactielid. Dit peer-reviewing proces vindt plaats om ervoor te zorgen dat elk artikel wordt
gecontroleerd voordat het wordt gepubliceerd en om de kwaliteit van de artikelen te waarborgen.
De redacteuren geven de schrijvers feedback over taal, structuur en inhoud en kunnen indien
nodig helpen met brainstormen. De schrijvers en redacteuren kunnen zelf kiezen hoe ze hun
samenwerking willen organiseren en hoe vaak er feedback wordt gegeven.
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De DEBAT-commissie zal in totaal uit 40 leden bestaan. Om ervoor te zorgen dat zowel het
tijdschrift als de website voldoende schrijvers hebben, hebben de Commissaris en de voorzitter
een verdeling gemaakt tussen de schrijvers van de commissie op basis van hun uitgesproken
voorkeur. Het is echter mogelijk dat schrijvers gedurende het jaar wisselen wanneer dat nodig of
gewenst is na overleg met de Commissaris of voorzitter. Schrijvers van het gedrukte tijdschrift
zijn geïnformeerd over de mogelijkheid om langere artikelen tot 3.500 woorden te schrijven op
de DEBAT website als ze dat willen.

8.1.1.3 Inhoud en ontwerp
De specifieke inhoud van de gedrukte uitgaven is aan de commissie. De Commissaris zal geen
bezwaar maken tegen keuzes die de commissie zonder goede reden maakt, zolang alles wat
gepubliceerd wordt wetenschappelijk en/of politiek relevant is en de stukken een grote
verscheidenheid aan onderwerpen en standpunten vertegenwoordigen. Dit jaar worden de
overkoepelende thema's van de gedrukte nummers democratisch bepaald door de commissie
nadat elk commissielid de kans heeft gehad om een thema voor te stellen. Als de thema's echter
verbreed of aangepast moeten worden, is dit de taak van de Commissaris en het DEBAT-bestuur.

De wetenschappelijke rubrieken van het tijdschrift zullen dit jaar grotendeels hetzelfde blijven
als in de voorgaande jaren. De columns zullen bestaan uit Political Science Worldwide, Why
Political Science Matters, Women in Thought, Research at Leiden en de Profile. Het is belangrijk
om het wetenschappelijke deel van het tijdschrift te behouden, aangezien DEBAT een tijdschrift
voor Politicologie is. De Commissaris heeft zich ingespannen om alle commissieleden kennis te
laten maken met de columns.

Om de toegankelijkheid te vergroten zal de Commissaris artikelen zowel in het Engels als in het
Nederlands publiceren. Wat de taalverdeling van de gedrukte nummers betreft, streeft de
Commissaris naar 70 % Engelse en 30 % Nederlandse stukken. De afgelopen jaren waren er
enkele problemen om de taalverdeling het hele jaar door aan te houden. Dit jaar wordt aan alle
Nederlandstalige schrijvers gevraagd om hun stukken automatisch in beide talen te vertalen,
zodat het stuk in beide talen op de DEBAT Online website gepubliceerd kan worden. Daarnaast
is er een kleine vertaal subcommissie opgericht die artikelen uit beide talen vertaalt. Net als
voorheen blijven de taaleisen Brits Engels voor Engelse artikelen en gelden de algemene
Nederlandse standaarden voor de Nederlandse artikelen.

Op het gebied van grafisch ontwerp en lay-out is de Commissaris tevreden met de beslissingen
die de afgelopen jaren zijn genomen. De Commissaris wenst echter een duidelijke continuïteit in
de ontwerpkeuzes door het jaar heen. Om dit te bereiken zal de Commissaris het ontwerpteam
enkele algemene richtlijnen geven voor alle gedrukte uitgaven, maar moedigt hen verder aan om
vindingrijk te zijn.
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8.1.1.4 DEBAT versturen en ophalen
De afgelopen twee jaar hebben leden de mogelijkheid gehad om zich aan te melden om de
DEBAT thuisbezorgd te krijgen of om een exemplaar op te halen in de gemeenschappelijke
ruimtes na de onthulling van de nieuwe editie. De Commissaris zal dit systeem het komende jaar
voortzetten. Leden kunnen zich het hele jaar door aanmelden voor de bezorglijst en blijven op de
lijst staan tot het einde van het academische jaar, tenzij ze besluiten zich af te melden.
De aanmeldingslijst wordt twee weken voor het verschijnen van een nieuwe editie gepromoot
door de Commissaris Extern. Aan het begin van het nieuwe academische jaar ontvangen de
mensen op de intekenlijst een e-mail om zich opnieuw aan te melden en DEBAT thuisbezorgd te
krijgen. Alle reünisten van de vereniging en de voorgangers van de Commissaris ontvangen
automatisch een fysiek nummer van het tijdschrift. Daarnaast zal de Commissaris zich inspannen
om de mogelijkheid van het afhalen van het tijdschrift in de gemeenschappelijke ruimtes te
promoten, met name voor eerstejaarsstudenten.

Vorig jaar werden van elk nummer 400 exemplaren gedrukt. Het XLIVe bestuur berekende de
hoeveelheid overgebleven exemplaren van het vorige jaar en er waren in totaal meer dan 700
exemplaren. Het bestuur wil deze uitdelen tijdens open dagen en andere universiteit
evenementen. Als gevolg van deze grote hoeveelheid overgebleven exemplaren en om financiële
redenen, heeft de Commissaris besloten om het aantal gedrukte DEBAT's terug te brengen tot
350 exemplaren per editie. Deze wijziging zal in de Interim ALV opnieuw worden geëvalueerd
en indien nodig worden aangepast.

8.1.1.5 DEBAT online
De DEBAT-website is essentieel als het gaat om het bereiken van een groter publiek en het
uitbreiden van het lezerspubliek van DEBAT. Daarnaast geeft het schrijvers meer vrijheid met
betrekking tot onderwerpen van stukken, omdat ze niet gebonden zijn aan een specifiek thema.
Vorig jaar was de website het slachtoffer van malware, waardoor de website niet zoveel gebruikt
kon worden als gewenst. Dit jaar wil de Commissaris het hele jaar samenwerken met de
Commissaris Extern om een soortgelijke situatie te voorkomen. Het doel is om één artikel per
week in beide talen op de website te publiceren. De website, maar ook DEBAT in het algemeen,
zal het hele jaar door gepromoot worden op de social media platforms van DEBAT en in
samenwerking met de Commissaris Extern op de social media platforms van SPIL. De meeste
aandacht zal uitgaan naar Instagram en LinkedIn, omdat die het meeste publiek blijken te
trekken. De secretaris van de commissie is verantwoordelijk voor de social media accounts, en
zij zullen worden bijgestaan door de social media subcommissie, bestaande uit drie leden.

De Commissaris vindt dat DEBAT Online een geweldige kans biedt om mensen bij het tijdschrift
te betrekken. Dit jaar zal de website elk kwartaal artikelen van gastschrijvers accepteren. Er komt
een algemene oproep voor gastschrijvers op het Instagram-account van DEBAT en op de
website. Gastschrijvers kunnen de website uitbreiden en nieuwe onderwerpen en perspectieven
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naar voren brengen. Omdat algemene commissieleden het hele jaar door een verzoek kunnen
indienen om voor de website te schrijven, zullen zij voorrang blijven houden op gastschrijvers.
Alle artikelen van gastschrijvers en commissieleden moeten worden beoordeeld door de
commissie en goedgekeurd door de Commissaris en de voorzitter.

8.1.1.6 DEBAT-podcast
De DEBAT-podcast wordt al een paar jaar gepland. Vorig jaar werd het podcast idee verder
uitgewerkt, maar er werden nog geen publicaties gemaakt. Aangezien de DEBAT-commissie veel
leden heeft, namelijk 40, en meerdere commissieleden interesse hebben getoond in de podcast,
hoopt de Commissaris de podcast dit jaar te publiceren. Over de inhoud van de podcast wordt
nog nagedacht en deze zal worden bepaald door de podcast subcommissie.

Het onderwerp en de inhoud van de afleveringen moeten van tevoren besproken worden met de
Commissaris en de voorzitter. Bovendien moeten de afleveringen eerst worden geredigeerd en
beoordeeld voordat ze worden gepubliceerd. De vereniging heeft een Spotify-account waarop de
podcast zal worden gepubliceerd. Aangezien de podcast een nieuwe toevoeging is aan de
commissie, zal de Commissaris zich richten op de gedrukte uitgaven en de DEBAT-website,
maar zal zij de leden van de podcast subcommissie ondersteuning bieden wanneer dat nodig is.

8.1.2 Almanak
In de almanak worden alle fantastische herinneringen van het afgelopen jaar vastgelegd en
kunnen leden van de vereniging ze opnieuw beleven. De Almanakcommissie zet de
inspanningen van de afgelopen jaren voort en wil het hele jaar door zichtbaar zijn bij activiteiten
en evenementen. Het doel is om meer spontane interviews te doen tijdens evenementen om de
reacties en gedachten van leden vast te leggen. De commissie streeft ernaar om vindingrijk te
zijn en met nieuwe secties en ideeën voor de almanak te komen, terwijl de tradities van de
vereniging worden gerespecteerd. Net als in voorgaande jaren wordt het thema van de almanak
onthuld tijdens een van de maandelijkse borrels in samenwerking met de Festiviteitencommissie.

De almanak van 2023/2024 werd onthuld tijdens de Algemene Ledenvergadering en zal ook
verkrijgbaar zijn in de gemeenschappelijke ruimtes. Om het volgend jaar op dezelfde manier te
verspreiden, zullen de Commissaris en de commissie hard werken om het op tijd af te hebben
voor de Wissel-ALV. Om de almanak voor zoveel mogelijk leden toegankelijk te maken, heeft de
Commissaris besloten dat het weer in het Engels zal worden gepubliceerd. Zoals voorheen
worden er enkele uitzonderingen gemaakt voor citaten en inzendingen van andere verenigingen,
hoewel ze sterk zullen worden aangemoedigd om ze in het Engels te schrijven.

De afgelopen jaren heeft de commissie goede ervaringen opgedaan met de uitgeverij
PerfectBooks en de Commissaris heeft besloten om ook dit jaar weer met hen samen te werken.
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Bovendien zal de commissie in het eerste semester een bezoek brengen aan het bedrijf in Vught
om zich te laten inspireren door alle ontwerpmogelijkheden.

8.1.2.1 Commissie
Dit jaar bestaat de commissie uit vijf leden. Zoals we in voorgaande jaren hebben gemerkt, vergt
het maken van een jaarboek veel werk en daarom is het belangrijk om de taken duidelijk te
verdelen onder de commissieleden, rekening houdend met hun persoonlijke voorkeuren.
De voorzitter van de commissie is verantwoordelijk voor het verdelen van de taken. Daarnaast is
het de taak van de voorzitter om ervoor te zorgen dat de commissieleden zich aan hun deadlines
houden en dat stukken van externe partijen op tijd worden ontvangen.

Om ervoor te zorgen dat de commissie een leuke tijd heeft met het maken van de almanak en het
samenwerken, zal de Commissaris nauw samenwerken met de voorzitter om sociale activiteiten
te organiseren vanaf het begin van het jaar. Dit wordt gedaan door het organiseren van zowel
bondingsactiviteiten voor de commissie als het stimuleren van commissieleden om actief deel te
nemen aan verschillende soorten activiteiten die binnen de vereniging worden georganiseerd.
Dit zal bijdragen aan de bonding van de commissie en ervoor zorgen dat iedereen het leuk vindt
om samen te werken, terwijl tegelijkertijd momenten van activiteiten worden vastgelegd in de
almanak.

8.2 Commissaris Festiviteiten
“A little party never killed nobody” - Fergie

8.2.1 Festiviteitencommissie
De Festiviteitencommissie is verantwoordelijk voor het organiseren van allerlei sociale en
informele activiteiten. De commissie is niet alleen verantwoordelijk voor de feesten en borrels,
maar ook voor de gala's en sociale activiteiten, zoals lasergamen of een stranddag. De activiteiten
die de Festiviteitencommissie organiseert, bieden de leden van de vereniging de kans om elkaar
in een ontspannen sfeer te ontmoeten en te leren kennen. De activiteiten leveren een cruciale
bijdrage aan de pijlers van de vereniging, toegankelijkheid en gemeenschap, door een brug te
slaan tussen internationale en Nederlandse studenten en als platform te fungeren voor andere
commissies om een band op te bouwen tijdens deze activiteiten.

De Commissaris is verantwoordelijk voor het toezicht op de commissie en zorgt ervoor dat alles
goed verloopt tijdens de evenementen van de commissie. Dit jaar bestaat de commissie uit acht
leden, waaronder vier eerstejaars, drie tweedejaars en een masterstudent. De voorzitter van de
commissie is verantwoordelijk voor het plannen en leiden van de commissievergaderingen.
Tijdens deze vergaderingen stelt de voorzitter deadlines vast voor de commissieleden en houdt
zij in de gaten of deze worden gehaald. Voor een soepele werking van de commissie hebben de
voorzitter en de Commissaris het hele jaar door nauw contact. In het algemeen wil de
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Commissaris het belang van communicatie binnen de commissie benadrukken om enkele van de
grootste activiteiten van de vereniging succesvol te kunnen organiseren. Daarnaast is het van
belang dat de commissieleden aanwezig zijn bij hun eigen activiteiten. De Commissaris heeft
zich ten doel gesteld om dit vanaf het begin aan alle commissieleden kenbaar te maken.
Om hierin te slagen zal de Commissaris het voorlopige jaarplan met de commissieleden delen.

8.2.2 Borrels
Net als voorgaande jaren streeft de commissie ernaar om twee maandelijkse borrels te
organiseren, waarvan één in Leiden en één in Den Haag. Op advies van haar voorganger heeft de
Commissaris “Café l'Espérance” benaderd om door te gaan als vaste borrellocatie in Leiden.
In het afgelopen jaar had de vereniging een succesvolle relatie met de bar, omdat de
communicatie goed verliep en de bar gratis vegetarische snacks verzorgde bij de borrels.
De Commissaris zal het komende jaar met hen blijven samenwerken. De vaste bar in Den Haag
zal dit jaar “De Corner” zijn, gelegen in de buurt van Den Haag Centraal Station en Plein.
“De Corner” biedt de vereniging een goede deal met kortingen op drankjes en gratis hapjes.
Daarnaast is er de mogelijkheid om activiteiten te organiseren tijdens de borrels. De beslissing
om over te stappen van “De Pakschuit” werd genomen, omdat de vereniging benaderd werd met
betere deals.

De afgelopen jaren vonden de borrels in beide steden op donderdag plaats. Dit jaar wil de
Commissaris proberen om de borrels in Den Haag naar de dinsdag te verplaatsen.
De verandering stelt leden van de vereniging in staat om deel te nemen aan ten minste één borrel
per maand, zelfs als ze niet beschikbaar zouden zijn op donderdag. Daarnaast is het studenten
uitgaansleven in Den Haag gericht op de donderdag, wat de aantrekkelijkheid van de borrels van
de vereniging vermindert. Deze verandering zal opnieuw worden geëvalueerd tijdens de
Interim-ALV. De Commissaris streeft ernaar om dit jaar veel leuke borrels te organiseren waarbij
nieuwe vriendschappen kunnen worden gesloten.

8.2.3 Feesten en Gala's
Feesten vormen de kern van het sociale leven van de vereniging. De Commissaris streeft naar
een evenwichtig aantal feesten gedurende het jaar, rekening houdend met het budget van de
commissie en de jaarplanning van de vereniging. De Commissaris zet de inspanningen van haar
voorgangers voort en streeft ernaar om feesten te organiseren in samenwerking met andere
verenigingen, zodat leden mensen van andere verenigingen kunnen ontmoeten en feesten
financieel toegankelijker worden. De Commissaris zal de commissie aanmoedigen om een SPIL
Halloween feest te organiseren, aangezien dit de afgelopen jaren een succes was. Daarnaast zal
het bestuur deelnemen aan de organisatie van het FSW-feest dat samen met de Leidse gang
verenigingen Labyrint, Itiwana en Emile wordt georganiseerd, evenals het InterFaculteitsFeest
(InFaFe).
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Verder organiseert de commissie het jaarlijkse gala. Het gala was de afgelopen jaren een groot
succes en de Commissaris wil dit graag voortzetten. Omdat het gala een vrij uitgebreide planning
vereist, zal het in het tweede semester plaatsvinden. Zo kan de commissie elkaar leren kennen en
samenwerken voordat ze aan het gala beginnen, zodat het best mogelijke resultaat kan worden
bereikt. De Commissaris en de commissie kijken met veel enthousiasme uit naar het gala.

8.2.4 Sociale activiteiten
Naast de feesten, gala's en borrels is de commissie verantwoordelijk voor het organiseren van
veel van de sociale activiteiten van de vereniging. Net als voorgaande jaren streeft de commissie
ernaar om één sociale activiteit per maand te organiseren, met uitzondering van september omdat
de commissie dan nog niet gevormd is. De activiteiten kunnen plaatsvinden tijdens de borrels of
kunnen aparte activiteiten zijn, zoals een filmavond. De afgelopen jaren was het uitje naar de
Efteling een groot succes en de Commissaris zal dit doorgeven aan de commissie.
Met vindingrijkheid in het achterhoofd adviseert de Commissaris de commissie om daarnaast te
kijken naar de mogelijkheid om een inzamelingsactie te organiseren voor een goed doel. Dit zou
een kans zijn voor de leden van de vereniging om plezier te hebben en tegelijkertijd een goed
doel te steunen. Voor de rest wil de Commissaris het aan de commissie overlaten om te beslissen
welke sociale activiteiten er gedurende het jaar zullen plaatsvinden.

De Commissaris zal de commissie informeren over de traditie van het organiseren van de
zogenaamde Grote Sociale Activiteit (GSA) waarbij leden van de vereniging elkaar beter kunnen
leren kennen. Het is aan de commissie of ze deze dag willen uitvoeren en op welke manier.

Sinds vorig jaar is de commissie verantwoordelijk voor het organiseren van de Biercantus
waarbij leden samen zingen en bier drinken. De Commissaris streeft ernaar een evenement te
organiseren waarbij iedereen zich op zijn gemak voelt en waarbij de traditie van de Cantus in ere
wordt gehouden. Er zal voor worden gezorgd dat de cantus op een veilige manier wordt
georganiseerd en dat er voldoende water beschikbaar is. De Commissaris en de commissie kijken
ernaar uit om het komende jaar veel activiteiten te organiseren.

9. COMMISSARIS EXTERN & STAIRS AFFAIRS

9.1 Commissaris Extern
“It's hard to find things that won't sell online.” – Jeff Bezos

9.1.1 Samenwerkingsverbanden
De vereniging heeft op dit moment een deal met Can't Dutch This, evenals een partnerschap met
Joor It. De deal met Helprr moet worden herzien. De samenwerking met Joor It heeft veel
opgeleverd, aangezien het XLIVe bestuur al met hen heeft samengewerkt aan meerdere
textielitems, inclusief het commissie-item voor dit jaar. Daarnaast zal de Commissaris kijken
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naar meer deals om betere prijzen voor maaltijden voor leden te garanderen. De Commissaris
heeft bijvoorbeeld een contract onderhandeld met Nocto, een partner uit voorgaande jaren. Naast
deze deals en partnerschappen zal de Commissaris meer deals sluiten met bedrijven en
ondernemingen die leden kansen bieden om een carrière op te bouwen, zowel tijdens als na de
universiteit.

9.1.2 Merchandise
Het doel van de Commissaris dit jaar voor de merchandise-artikelen is om artikelen te blijven
maken die aantrekkelijk zijn voor een breder publiek en die gebruikt kunnen worden in het
dagelijks leven. In samenwerking met de Acquisitiecommissie zal ze kijken naar artikelen die
aan deze criteria voldoen, maar ze zal ook ruimte laten aan de commissie om met andere ideeën
te komen. De Commissaris zal ook het beleid van haar voorganger voortzetten om de items
tijdens speciale borrels te onthullen, aangezien dit vorig jaar een groot succes was. Verder is
promotie van de al bestaande merchandise-artikelen cruciaal en de Commissaris zal dit periodiek
blijven doen via alle kanalen waarlangs de vereniging dit kan promoten. Voor het
commissie-item van dit jaar wil de Commissaris één SPIL-shirt proberen voor alle commissies in
één kleur, met verschillende speldjes voor de verschillende commissies. De reden hiervoor is dat
leden die in meerdere commissies zitten meerdere shirts moeten kopen, wat een aanzienlijke
kostenpost is voor deze toegewijde leden. Het SPIL-shirt zou ook het algemene gemeenschap
aspect van SPIL versterken.

9.1.3 Acquisitie
De Acquisitiecommissie bestaat dit jaar uit 7 leden, waaronder een voorzitter en een secretaris.
Het doel van deze commissie blijft om te werken aan de nieuwe en bestaande partnerschappen en
deals van de vereniging, evenals het promoten van de twee nieuwe merchandise items van het
jaar. De commissie is van plan om regelmatig bijeen te komen voor brainstormsessies over
nieuwe partnerschappen, waarbij de Commissaris bonding aanmoedigt om de communicatie en
vindingrijkheid van de commissie te motiveren en uit te breiden.
De commissie is onderverdeeld in verschillende subsecties die werken aan stages, deals en
sponsoren. Diversiteit van de inkomsten van SPIL is de primaire focus van de commissie en ze
zijn hard aan het werk om ervoor te zorgen dat de financiële situatie van de vereniging verbetert.

9.1.4 Promotie
De Promotiecommissie bestaat dit jaar uit 5 leden, waaronder een voorzitter en een secretaris.
De commissie is verantwoordelijk voor het maken van sociale media posts en fysiek
promotiemateriaal rondom de verschillende activiteiten van de vereniging. Promotie zal
plaatsvinden via de online kanalen van de vereniging, maar ook door leden persoonlijk te
informeren en door middel van fysiek promotiemateriaal. De Commissaris onderzoekt ook de
mogelijkheid om flyers en brochures van de vereniging te maken om in gemeenschappelijke
ruimtes te leggen en om uit te delen tijdens open dagen en toekomstige introductiedagen.

71



9.1.4.1 Sociale media
De Commissaris erkent het succes van het Instagram-account als het belangrijkste platform voor
de promotie van activiteiten en evenementen in voorgaande jaren en wil het platform op deze
manier blijven gebruiken. Ze zal een ontwerpstandaard en een nieuw kleurenpalet bespreken met
de Promotiecommissie om te zorgen voor een uniforme en aantrekkelijke vormgeving.
De Commissaris wil, in navolging van haar voorganger, het gebruik van het TikTok-account
uitbreiden met informatie die voor nieuwe leden van de vereniging niet altijd vanzelfsprekend is,
zoals uitleg over ALV's. Alle content van TikTok zal ook op het Instagram-account in Reels
worden geplaatst.

Daarnaast is de Commissaris van plan om de SPIL YouTube een nieuw leven in te blazen, dat het
laatst werd gebruikt door het XLe bestuur. Ze hoopt nieuw inleidend materiaal over SPIL toe te
voegen dat vervolgens kan worden gepromoot via de website van de universiteit, en de
TikTok-video's toe te voegen in YouTube Shorts. De Commissaris gelooft dat een sterke sociale
media strategie ervoor zal zorgen dat alle platforms van de vereniging populair en goed bezocht
blijven. Daarom is ze van plan om vast te houden aan het beleid van niet meer dan twee
Instagram posts per dag en geen limiet op het aantal geplaatste verhalen. Daarnaast zal de nieuwe
maandelijkse kalender op de eerste dag van de maand op Instagram worden geplaatst, behalve in
januari, zodat leden een beter overzicht hebben van wat er in de toekomst gaat gebeuren en de
toegankelijkheid van evenementen wordt vergroot. De maandelijkse evenementenkalender wordt
een samenwerking met de nieuwsbrief van de secretaris.

Het promotie formulier zal nog steeds gebruikt worden, zodat commissies promotiemateriaal
voor hun evenementen kunnen aanvragen bij de Promotiecommissie. Een nieuwe toevoeging zal
een gedeelde kalender zijn waar alle secretarissen aan toegevoegd zijn, die dan een
voorkeursdatum kunnen kiezen om hun post te plaatsen. De Commissaris zal ook de sociale
media van DEBAT zoveel mogelijk promoten, om ervoor te zorgen dat zoveel mogelijk leden op
de hoogte zijn van het geweldige tijdschrift van de vereniging.

9.1.4.2 Externe promotie
Net als haar voorganger staat de Commissaris open voor promotie voor externe partijen, maar
deze moeten wel aan bepaalde criteria voldoen. Deze criteria zijn als volgt: het
promotiemateriaal moet relevant zijn voor politicologie, relevant en nuttig voor leden, mag niet
gaan over een controversieel onderwerp, mag niet overlappen met evenementen georganiseerd
door de vereniging of het dagelijkse promotieschema en moet een politiek neutrale boodschap
uitdragen.

9.1.5 Website
Dit jaar is het doel voor de website om nieuwe functies uit te proberen en bepaalde pagina's en
lay-outs te verbeteren. De Commissaris werkt bijvoorbeeld aan een ideeënbus dat anoniem kan
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worden ingevuld en waarmee zowel feedback als ideeën voor nieuwe activiteiten kunnen worden
gegeven. De Commissaris wil ook, net als haar voorganger, meer stageplaatsen toevoegen aan de
carrièrepagina en zal daarom samenwerken met de Acquisitiecommissie om dit doel te bereiken.
Verder heeft de Commissaris, zoals aanbevolen door haar voorganger, gekeken naar een
oplossing voor de trage laadtijden van de fotogalerij pagina. De foto's van het XLIIe bestuursjaar
zijn verplaatst naar een andere subsectie van de website, en die van het XLIIIe bestuur zullen in
de tweede helft van het academische jaar ook worden verplaatst.

9.2 Commissioner Stairs Affairs
“The elevator to success is out of order…you’ll have to use the stairs” - Joe Girard

De Stairs Affairs commissie is een samenwerking met de B.I.L., de studievereniging voor
bestuurskunde in Den Haag. Daarom zullen drie leden van elke vereniging de posities innemen
van voorzitter, vicevoorzitter, secretaris, penningmeester en algemene leden. De Commissaris
Extern organiseert deze commissie samen met mevrouw Boellaard, Commissaris Externe Zaken
van B.I.L.. Op aanbeveling van haar voorganger heeft de Commissaris gesprekken gevoerd over
welke evenementen interessant zouden kunnen zijn voor de commissie om te organiseren, en is
van plan om in totaal twee evenementen te organiseren, één in elk semester. De commissie zal dit
jaar volledig in het Engels zijn en de Commissaris is enthousiast over de verdere ontwikkeling
van het partnerschap met B.I.L..
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JAARPLAN ‘SPILVENTUROUS’ 2024-2025
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MONTH WEEK DATE EVENT

Augustus 33 12/08/24 - 16/08/24 EL CID Week Leiden

34 19/08/24 - 23/08/24 HOP Week The Hague

September 35 26/08/24 - 28/09/24 Eerstejaarsweekend

29/08/24 IRO Orientation Day Den Haag

36 02/09/24 Start van het academische jaar 24/25

02/09/24 Commissie aanmeldingen sluiten

03/09/24 Deadline motivatiebrieven commissies

05/09/24 Welkom terug borrel Leiden

37 09/09/24 Excursie: Turkse ambassade 1

12/09/24 Wissel-ALV

38 16/09/24 Wafel uur in de common rooms

16/09/24 Excursion: Turkish Embassy 2

17/09/24 SPILxCIROS Borrel The Hague

39 26/09/24 Onderwijs Evenement : Public
Speaking Workshop SPILxMUN

Oktober 40 01/10/24 Borrel Den Haag

02/10/24 - 03/10/24 “Leidens Ontzet”

04/10/24 Brussel aanmeldingen openen

41 08/10/24 Beleid-ALV

09/10/24 SPIL the Drinks - Masters Evenement

10/10/24 Bezoek aan Talkshow Eva Jinek

11/10/24 Master diploma uitreiking
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42 Studiegroepen tentamenweek 1

14/10/24 Commissie bonding dag

17/10/24 Korte reis onthulling van bestemming
borrel Leiden

18/10/24 Bachelor diploma uitreiking

43 21/10/24 - 25/10/24 Tentamenweek 1

November 44 Onderwijs Evenement

Excursie Evenement

Stairs Affairs Evenement

28/10/24 - 01/11/24 Motivatiebrieven korte reis

28/10/24 - 01/11/24 SPIL-Weekend commissie
aanmeldingen openen

28/10/24 Onderwijs evenement : Crash Course
Dutch Politics

29/10/24 Halloween feest

45 04/11/24 - 08/11/24 Dies Week SPIL

07/11/24 Dies lezing

08/11/24 Dies Natalis SPIL

46 Masters evenement

14/11/24 Borrel Leiden

47 Excursie evenement

18/11/24 - 19/11/24 Brussel trip

December 48 Onderwijs evenement

Introductie evenement

26/11/24 CoBo SPIL
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28/11/24 DEBAT 1 onthulling borrel Leiden

49 Excursie evenement

Masters evenement

Activiteit voor de korte reis

Sinterklaas evenement : “Schoentje
zetten”

50 Studiegroepen tentamenweek 2

10/12/24 Merch onthulling borrel Den Haag

13/12/24 Paarse Vrijdag

51 16/12/24 - 20/12/24 Tentamenweek 2

52

Januari 1

2

3

4 25/01/25 - 26/01/25 Korte reis

Februari 5 27/01/25 - 02/02/25 Korte reis

6 Onderwijs evenement

Introductie evenement

03/02/25 - 07/02/25 Aanmeldingen openen voor Masters,
Brussels & Introductie Commissie

06/02/25 DEBAT 2 onthulling borrel Leiden

7 Excursie evenement

Masters evenement

13/02/25 Cantus
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8 Alumni evenement

Familiedag

18/02/25 Lange reis onthulling bestemming
borrel Den Haag

Maart 9 Onderwijs evenement

Excursie evenement

27/02/25 Interim-ALV

10 VVV’tjes dag

Masters evenement

06/03/25 Borrel Leiden

11 Excursie evenement

10/03/25 - 14/03/25 Motivatiebrieven lange reis

10/03/25 Efteling

12 Studiegroepen tentamenweek 3

DEBAT 3 onthulling borrel Den Haag

13 24/03/25 - 28/03/25 Tentamenweek 3

April 14 Masters evenement

03/04/25 Borrel Leiden

04/04/25 - 06/04/25 SPIL Weekend

15 Excursie evenement

10/04/25 Bestuur interesse borrel Leiden

11/04/25 Gala

16 Onderwijs evenement

15/04/25 Bestuur interesse borrel Den Haag
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16/04/25 Activiteit voor lange reis 1

17 Activiteit voor lange reis 2

Mei 18 Excursie evenement

Introductie evenement

28/04/25 Aanmeldingen bestuur sluiten

01/05/25 Borrel Leiden

02/05/25 Oud-besturen borrel

19 06/05/25 Commissie bedank dag

07/05/25 Laatste common room shift

20 Studiegroepen tentamenweek 4

DEBAT 4 onthulling borrel Den Haag

21 19/05/25 - 23/05/25 Tentamenweek 4

Juni 22 Einde van het jaar feest

26/05/25 XLVth bestuur onthulling borrel
Leiden

23 05/06/25 Instemmings-ALV

24

25

26 23/06/25 - 29/06/25 Lange reis

Juli 27 30/06/25 - 06/07/25 Lange reis

28 07/07/25 - 13/07/25 Lange reis

29 14/07/25 - 18/07/25 Lange reis

30

Augustus 31
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32

33

34

35 25/08/25 - 27/08/25 Eerstejaarsweekend

September 36 01/09/25 Start van het academische jaar 25/26

37 11/09/25 Wissel-ALV



BEGROTING ‘SPILVENTUROUS’ 2024-2025

Met een contributie van € 17,50

Inkomsten

Begroot 23-24 Realisatie 23-24 Begroot 24-25

Contributie3 € 19.550,93 € 19.198,27 € 17.509,50

Acquisitiecommissie € 2.000,00 € 1.072,50 € 2.000,00

Algemene bijdrage

departement

€ 5.000,00 € 5.000,00 € 5.000,00

Rente € 4,78 € 193,04 € 150,00

Index books € 2.000,00 € 770,68 € 500,00

Bijdrage Departement

StudyStore4

€ 2.200,00 € 2.200,00 € -

Opname Commissie Cup

reservering5

€ 177,04 € 100,00 € 77,04

‘Vrienden van de SPIL’ € 130,00 € 137,52 € 140,00

‘Support Onze SPIL’ € - € - € 200,00

Overige inkomsten6 € 55,00 € 29,70 € 30,00

Schenking XXXIXe bestuur € 750,00 € 750,00 € 750,00

Schenking XLIIIe bestuur7 € - € - € 841,20

Leids Alumni Platform

(LAP)8

€ 500,00 € - € -

8 Het Leidsch Alumni Platform was een fonds waarmee alumni activiteiten werden gefinancierd. Dit fonds is helaas
opgeheven.

7 Het XLIIIe bestuur heeft een schenking gereserveerd voor het XLIVe bestuur. De schenking is groter dan verwacht,
omdat de uitgaven voor de HOP-week en de EL CID kraam lager uitvielen dan verwacht.

6 Voorbeelden van overige inkomsten zijn statiegeld of gevonden contant geld.

5 Het XLIIe bestuur heeft een reserve gecreëerd van €177,04, te gebruiken om de Committee Cup weer op gang te
krijgen. Het XLIIIe bestuur heeft deze reserve niet volledig opgenomen, dus het resterende deel zal door het XLIVe
bestuur worden gebruikt voor de Committee Cup.

4 Dit was een eenmalige bijdrage om het verlies aan inkomsten door het faillissement van Studystore te
compenseren, dus het geld zal niet opnieuw worden toegekend.

3 De contributie is gebaseerd op een ledenaantal van 1074, waarvan 66 reünisten, en een contributie van €17,50.
Er is rekening gehouden met een percentage van 10% wanbetalers.
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Opname

reiskostenvergoeding int.

bestuurslid9

€ 250,00 € 250,00 € 250,00

Opname reservering lens

SPIL-camera10

€ - € - € 250,00

Opname reservering FSW

activiteit11

€ - € - € 93,57

Compensatie Open Dag

Faculteit12

€ - € 750,00 € 750,00

Winst Haagsch Studenten

Feest

€ - € 429,08 € -

Winst Interfacultair Feest € - € 138,84 € -

Total € 32.617,75 € 31.019,63 € 28.541,31

12 De Faculteit heeft elke studievereniging van Sociale Wetenschappen € 750,- toegekend als vergoeding voor hun
aanwezigheid op open dagen. De vergoeding moet worden besteed aan activiteiten die samen met ten minste één
andere studievereniging van de Faculteit der Sociale Wetenschappen worden georganiseerd.

11 Deze reserve zal worden gebruikt om een activiteit te organiseren met andere verenigingen van de Faculteit der
Sociale Wetenschappen (FSW).

10 Deze reserve zal worden gebruikt om een nieuwe lens voor de SPIL-camera te financieren.
9 In het XLIVe bestuur zit één internationaal bestuurslid die aanspraak maakt op de vergoeding voor reiskosten.
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Uitgaven13

Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Bestuur € 4.340,52 € 4.117,40 € 4.810,23
Voorzitter
Introductie
Stairs Affairs
Interfacultair Gala
PiP Congres

€ 100,00
€ -
€ -
€ 100,00
€ -

€ 44,08
€ -
€ 40,98
€ -
€ 3,10

€ 350,00
€ 350,00
€ -
€ -
€ -

Secretaris
Algemeen14
SPIL Weekend
Introductie

€ 1.550,00
€ 950,00
€ -
€ 600,00

€ 1.301,77
€ 682,58
€ -
€ 619,19

€ 1.150,00
€ 450,00
€ 700,00
€ -

Penningmeester
Dies
Interfacultair Congres

€ 480,00
€ 450,00
€ 30,00

€ 437,88
€ 437,88
€ -

€ 375,00
€ 375,00
€ -

Onderwijs & Politiek
Onderwijs
Masteractiviteiten
Excursies
Interfacultair feest

€ 820,00
€ 300,00
€ 250,00
€ 150,00
€ 120,00

€ 649,98
€ 317,96
€ 223,89
€ 108,13
€ -

€ 555,00
€ 225,00
€ 200,00
€ 130,00
€ -

Buitenlandse Betrekkingen
Lange reis
Korte reis
Pre-activiteiten
Congres
Brussel reis
Algemeen

€ 8.466,80
€ 4.900,00
€ 2.666,80
€ 200,00
€ 500,00
€ 200,00
€ -

€ 8.244,37
€ 4.900,00
€ 2.666,56
€ 222,31
€ 198,29
€ 200,00
€ 61,21

€ 8.066,80
€ 4.900,00
€ 2.666,80
€ 200,00
€ -
€ 300,00
€ -

Intern
DEBAT
Almanak
Feest

€ 10.465,88
€ 3.935,88
€ 3.130,00
€ 3.400,00

€ 9.467,59
€ 3.024,31
€ 3.020,50
€ 3.296,37

€ 8.877,86
€ 3.390,86
€ 2.937,00
€ 2.450,00

Extern
Acquisitie
ICT
Promotie
Stairs Affairs
SPIL Weekend
Leidsch Debat
FSW feest

€ 2.966,01
€ 20,00
€ 822,06
€ 1.273,95
€ -
€ 700,00
€ 150,00
€ -

€ 2.437,56
€ 21,00
€ 875,18
€ 687,94
€ -
€ 728,44
€ -
€ 125,00

€ 1.850,18
€ -
€ 875,18
€ 950,00
€ 25,00
€ -
€ -
€ -

PvP € 100,00 € 100,00 € 100,00
Investeringen € 150,00 € 256,64 € 150,00

14 Hieronder vallen de Oud-besturenborrel en Alumni activiteiten.

13 Eventuele aanvullende opmerkingen over wijzigingen in de begroting of realisatie zijn te vinden onder de
specifieke tabellen van elke post.

82



Reserveringen € 1.950,00 € 2.543,77 € 1.250,00
Reiskostenvergoeding int.
bestuurslid

€ 250,00 € 250,00 € 250,00

Onvoorziene kosten € 978,53 € 1.177,59 € 856,24
Totaal € 32.617,74 € 31.019,63 € 28.541,31

Bestuur Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Commissie Bedank Dag15 € 500,00 € 571,90 € 300,00

ABN-AMRO Kosten Zakelijke Rekening € 800,00 € 1.141,63 € 1.150,00

Kosten Algemene Ledenvergadering € 400,00 € 400,00 € 350,00

Van den Berg-Bachelorscriptieprijs16 € 100,00 € 94,98 € 50,00

Constitutieborrel cadeaus € 50,00 € 46,20 € 40,00

Constitutieborrel SPIL17 € 1.500,00 € 1.167,07 € 1.300,00

Kantoorartikelen € 150,00 € 165,98 € 120,00

StOP-Contributie € 15,00 € 15,00 € 15,00

Exploitatie SPIL-hokken € 150,00 € 103,62 € 100,00

Rondje van de SPIL na Wissel-ALV18 € 78,75 € 78,75 € 72,30

Medewerkerslunch met het Instituut € 80,00 € - € 80,00

Algemene Bestuursuitgaven19 € 350,00 € 164,22 € 227,04

Sollicitaties bestuur 2025-2026 € 66,77 € 59,50 € 62,32

19 De reservering voor de Committee Cup zal vallen onder Algemene Bestuursuitgaven.
18 Het gratis rondje is gerealiseerd op de Wissel ALV van 12 september.

17 Aan de hand van de realisatie van het XLIIIe bestuur en de constatering dat het geld niet direct terugvloeit naar
leden, heeft de penningmeester besloten om het budget voor SPILs Constitutieborrel te verlagen.

16 Het XLIVe bestuur hecht veel waarde aan de traditie van het uitreiken van de Van den Berg-Bachelorscriptieprijs,
maar in lijn met de teruglopende inkomsten heeft de penningmeester besloten het budget te verlagen.

15 Het XLIVe bestuur zal nog steeds zowel een Commissie Bonding Dag als een Commissie Bedank Dag
organiseren, maar er zal minder budget beschikbaar zijn.
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Bestuursactiviteiten20 € 100,00 € 108,55 € 100,00

Activiteiten Compensatie Open Dag

Faculteit21

€ - € - € 843,57

Totaal € 4.340,52 € 4.117,40 € 4.810,23

Voorzitter Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Introductie

Algemene uitgaven22

Familie- en vriendendag

(Leiden & Den Haag)

Stairs Affairs

Bijdrage Interfacultair Gala23

PiP-congres

€ -

€ -

€ -

€ 0,00

€ 100,00

€ -

€ -

€ -

€ -

€ 40,98

€ -

€ 3,10

€ 350,00

€ 50,00

€ 300,00

€ -

€ -

€ -

Totaal € 100,00 € 44,08 € 350,00

23 StOP heeft aangegeven dat er dit jaar geen contributie wordt gevraagd van studieverenigingen voor StOP
commissies.

22 Algemene uitgaven dekken de kosten van studiegroepen en andere activiteiten die door de Introductiecommissie
worden georganiseerd. De Penningmeester heeft minder geld begroot, omdat de commissie deze activiteiten ook
zonder de extra financiële steun kan uitvoeren.

21 Dit bedrag is inclusief de open dag vergoeding van de faculteit, bestaande uit €750, en de reserve gemaakt door
het XLIIIe bestuur, bestaande uit €93,57.

20 Onder bestuursactiviteiten vallen activiteiten die door het bestuur worden georganiseerd, zoals “Waffle hour” en
Schoentje Zetten.

84



Secretaris Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Oud-besturenborrel24

Alumni activiteiten25

SPIL-Weekend

Introductie

Algemene uitgaven

Familie- en vriendendag

(Leiden & Den Haag)

€ 450,00

€ 500,00

€ -

€ 600,00

€ 200,00

€ 400,00

€ 448,75

€ 233,83

€ -

€ 619,19

€ 183,10

€ 436,09

€ 350,00

€ 100,00

€ 700,00

€ -

€ -

€ -

Totaal € 1.550,00 € 1.301,77 € 1.150,00

Penningmeester Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Dies26

Bijdrage Interfacultair Congres

€ 450,00

€ 30,00

€ 437,88

€ -

€ 375,00

€ -

Totaal € 480,00 € 437,88 € 375,00

Onderwijs & Politiek Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Onderwijs

Activiteiten & workshops27

Carrière

€ 300,00

€ 200,00

€ 100,00

€ 317,96

€ 301,92

€ 16,04

€ 225,00

€ 175,00

€ 50,00

27 Omdat de Bootlezing dit jaar niet zal plaatsvinden, heeft de Penningmeester minder geld begroot

26 De Diesweek zal ongeveer hetzelfde aantal activiteiten bevatten als in voorgaande jaren, maar door budgettaire
restricties zal er voor meer activiteiten een deelnamebijdrage gevraagd worden.

25 De Penningmeester heeft minder geld voor de Alumni-activiteit beschikbaar gesteld, omdat het LAP-fonds is
opgeheven en door het lage aantal aanmeldingen vorig jaar.

24 De Oud-besturenborrel wordt dit jaar nog steeds georganiseerd. Maar omdat de kosten niet direct terugvloeien
naar de betalende leden, heeft de Penningmeester besloten om het bar budget te verlagen.
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Masteractviteiten

Activiteiten & workshops

Carrière

Excursies

Bijdrage Interfacultair Feest

€ 250,00

€ 150,00

€ 100,00

€ 150,00

€ 120,00

€ 223,89

€ 207,85

€ 16,04

€ 108,13

€ -

€ 200,00

€ 150,00

€ 50,00

€ 130,00

€ -

Totaal € 820,00 € 649,98 € 555,00

Buitenlandse Betrekkingen Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Lange reis € 4.900,00 € 4.900,00 € 4.900,00

Korte reis € 2.666,80 € 2.666,56 € 2.666,80

Pre-activiteiten € 200,00 € 222,31 € 200,00

Congres28 € 500,00 € 198,29 € -

Brusselsreis29 € 200,00 € 200,00 € 300,00

Algemene uitgaven € - € 61,21 € -

Totaal € 8.466,80 € 8.248,37 € 8.066,80

29 Vanwege de gestegen kosten voor de reis naar Brussel zal er dit jaar een extra bijdrage van €100,00 van de
vereniging zijn.

28 Omdat er dit jaar geen SPIL-congres wordt georganiseerd, heeft de Penningmeester geen geld begroot.
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Intern Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

DEBAT

4x DEBAT30

Workshops31

Digitaal DEBAT32

Almanak

Almanak33

Indesign Licentie34

Feest

Borrels35

Feesten36

Gala37

Sociale activiteiten38

Beer Cantus

€ 3.935,88

€ 3.800,00

€ 100,00

€ 35,88

€ 3.130,00

€ 3.000,00

€ 130,00

€ 3.400,00

€ 200,00

€ 300,00

€ 1.700,00

€ 900,00

€ 300,00

€ 3.150,72

€ 3.024,31

€ 73,03

€ 53,38

€ 3.020,50

€ 2.888,50

€ 132,00

€ 3.296,37

€ 198,20

€ 271,92

€ 1.666,74

€ 914,91

€ 244,60

€ 3.390,86

€ 3.300,00

€ 20,00

€ 70,86

€ 2.937,00

€ 2.800,00

€ 137,00

€ 2.450,00

€ 150,00

€ 150,00

€ 1.500,00

€ 400,00

€ 250,00

Totaal € 10.465,88 € 9.467,59 € 8.777,86

38 Er zullen nog steeds sociale activiteiten worden georganiseerd, maar door een lager inkomen zal de
deelnemersbijdrage voor alle activiteiten stijgen.

37 Vanwege dalende inkomsten heeft het Gala een kleiner budget, wat waarschijnlijk zal resulteren in hogere
ticketprijzen.

36 Het doel is om feesten financieel onafhankelijker te maken van het SPIL-budget, zodat ze hun eigen kosten
kunnen dekken.

35 Hetzelfde aantal borrels zal worden georganiseerd, maar door teruglopende inkomsten is het budget verlaagd.
34 Door inflatie zijn de kosten van de licentie gestegen.

33 Dit jaar wordt er nog steeds een jaarboek gedrukt. Maar vanwege budgettaire beperkingen zal de Commissaris
Intern kijken naar mogelijke manieren om geld te besparen op deze uitgave. Dit kan bijvoorbeeld in de vorm van een
minder dure kaft of er zullen minder exemplaren gedrukt worden.

32 Door inflatie zijn de kosten voor de website gestegen.
31 Vanwege budgettaire beperkingen zal het cadeau voor de presentator van de workshop bescheidener zijn.

30 Het aantal gedrukte DEBAT's wordt teruggebracht tot 350 exemplaren, maar door inflatie zijn de drukkosten toch
gestegen.
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Extern Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Acquisitie

ICT

Licentie Snelstart

Conscribo

Hosting www.spilplaats.nl

Licentie Elementor

Promotie

Algemene uitgaven39

Licentie Socie

EL CID en HOP Week

kraampjes

EL CID activiteit40

HOP Week activiteit41

Lens SPIL-camera

Stairs Affairs

Bijdrage SPIL-weekend

Bijdrage Leidsch Debat

€ 20,00

€ 822,06

€ 185,37

€ 333,23

€ 256,37

€ 47,09

€ 1.273,95

€ 325,00

€ 598,95

€ 350,00

€ -

€ -

€ -

€ -

€ 700,00

€ 150,00

€ 21,00

€ 875,18

€ 213,44

€ 333,23

€ 272,25

€ 56,26

€ 687,94

€ 434,35

€ -

€ 154,8542

€ 99,31

€ -

€ -

€ -

€ 728,44

€ -

€ -

€ 875,18

€ 213,44

€ 333,23

€ 272,25

€ 56,26

€ 950,00

€ 300,00

€ -

€ 350,00

€ -

€ 50,00

€ 250,00

€ 25,00

€ -

€ -

42 De realisatie van de EL CID en HOP Week kraampjes is lager dan gerapporteerd tijdens de Wissel-ALV. Dit komt
doordat de factuur voor de HOP Week kraam na deze ALV is ontvangen en de kosten lager bleken te zijn dan
verwacht. Dit heeft ook effect op de reserves van de realisatie 23-24.

41 De Penningmeester heeft geld beschikbaar gesteld voor een activiteit tijdens de mogelijke “verenigingsavond” van
de HOP Week.

40 De Penningmeester heeft geen geld begroot voor een EL CID activiteit, omdat een dergelijke activiteit in
samenwerking met andere FSW verenigingen zal worden georganiseerd. Deze activiteit kan dan betaald worden uit
de open dagen vergoeding van de Faculteit.

39 De algemene kosten zijn de kosten voor promotiemateriaal, zoals SPIL-stickers. SPIL heeft de ‘non-profit’ korting
van Canva aangevraagd, wat resulteerde in gratis toegang tot Canva Pro.
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Bijdrage FSW feest € - € 125,00 € -

Totaal € 2.966,01 € 2.437,56 € 1.850,18

Investeringen Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Algemene uitgaven € 150,00 € - € 150,00

SPIL tote bags € - € 166,20 € -

SPIL banner € - € 90,44 € -

Totaal € 150,00 € 256,64 € 150,00

Reserveringen Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

9e Lustrum der SPIL € 1.500,00 € 1.000,00 € 1.000,00

Lustrum DEBAT € 150,00 € 150,00 € 150,00

SPIL-hok Leiden € 150,00 € - € -

SPIL-hok Den Haag € 150,00 € - € -

SPIL hokken € - € 100,00 € 100,00

FSW activiteit € - € 93,57 € -

Committee Cup prijs XLIIIe

bestuur 43

€ - € 100,00 € -

Lens SPIL-camera € - € 250,00 € -

43 Het XLIIIe bestuur heeft €100 uit de reserve van de “Committe Cup” gehaald om te besteden aan een prijs voor de
winnende commissie. Aangezien de commissie nog niet de mogelijkheid heeft gehad om bij elkaar te komen om
deze prijs op te innen, zal het bedrag hiervoor gereserveerd worden tot het einde van blok 1 van het 24/25e
studiejaar. Als de prijs dan nog niet is opgeëist, is het aan het XLIVe bestuur om te beslissen hoe de reserve wordt
besteed, mits deze wordt besteed aan de “Committee Cup”.
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Schenking XLIIIe bestuur € - € 841,2044 € -

Totaal € 1.950,00 € 2.543,77 € 1.250,00

Reiskostenvergoeding int.

bestuurslid

Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Reiskostenvergoeding € 250,00 € 250,00 € 250,00

Totaal € 250,00 € 250,00 € 250,00

Onvoorziene kosten Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Algemene uitgaven45 € 978,53 € - € 856,30

Committee items € - € 363,83 € -

Onvoorziene kosten Lange reis € - € 813,76 € -

Totaal € 978,53 € 1.177,59 € 856,24

45 Onvoorziene kosten bedragen 3% van de algemene uitgaven.

44 De schenking was uiteindelijk groter dan aangegeven bij de Wissel ALV, omdat de uitgaven voor de HOP Week
en de EL CID kraam lager waren dan verwacht.
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Balans

Debet  Credit  

ABN-AMRO

bestuursrekening € … Eigen vermogen € …

ABN-AMRO

spaarrekening € … Lustrum reservering € 5.000,00

Dassen (17) € 102,00

SPIL-hok Leiden

reserve € 1.700,00

Strikjes (10) € 76,00 Lustrum DEBAT € 1.700,00

Bretels (92) € 1.840,00

Reservering

reiskostenvergoeding

int. bestuursleden € 1.500,00

Vlinderdassen (88) € 528,00

Schenking XXXIXe

Bestuur € -

Doppers (29) € 290,00

Committee Cup

reservering € -

Oud-besturenspeldje

(36) € 73,80

Committee Cup prijs

XLIIIe bestuur

reservering € 100,00

Paraplu’s (8) € 40,00

FSW activiteit

reservering € -

Fietspakketjes (25) € 250,00

Lens SPIL-camera

reservering € -

Kaarthouders (4) € 14,34

Schenking XLIIIe

bestuur € -

Sjaals (9) € 45,00

Sokken (19) € 209,00

Bierglazen(9) € 67,50

Shotglaasjes(94) € 470,00

Speelkaarten (71) € 419,61
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Quarterzip truien (13) € 506,35

Kas bestuur € 250,00

Totaal € …  Totaal € …

Debiteuren  Crediteuren  

Totaal € - Totaal € -
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Begroting Brusselreis 2024-2025

Inkomsten Uitgaven
 Geschatte

begroting
p.p.

Geschatte
begroting

 Geschatte
begroting

p.p.

Geschatte
begroting

Deelnemers
bijdrage € 69,50 € 3.475,00

Accommodatie
Hostel Brxxl 5 € 31,00 € 1.583,00

SPIL
bijdrage € 6,00 € 300,00

Transport
Bus € 33,44 € 1.672,00

   
Openbaar

vervoer € 8,80 € 440,00

   
Onvoorziene

kosten € 1,60 € 80,00
Totaal €75,50 €3.775,00 Totaal € 75,50 € 3.775,00
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BEGROTING ‘SPILVENTUROUS’ 2024-2025

Met een contributie van € 19,50

Inkomsten

Begroot 23-24 Realisatie 23-24 Begroot 24-25

Contributie46 € 19.550,93 € 19.198,27 € 19.230,00

Acquisitiecommissie € 2.000,00 € 1.072,50 € 2.000,00

Algemene bijdrage

departement

€ 5.000,00 € 5.000,00 € 5.000,00

Rente € 4,78 € 193,04 € 150,00

Index books € 2.000,00 € 770,68 € 500,00

Bijdrage Departement

StudyStore47

€ 2.200,00 € 2.200,00 € -

Opname Commissie Cup

reservering48

€ 177,04 € 100,00 € 77,04

‘Vrienden van de SPIL’ € 130,00 € 137,52 € 140,00

‘Support Onze SPIL’ € - € - € 200,00

Overige inkomsten49 € 55,00 € 29,70 € 30,00

Schenking XXXIXe bestuur € 750,00 € 750,00 € 750,00

Schenking XLIIIe bestuur50 € - € - € 841,20

Leids Alumni Platform

(LAP)51

€ 500,00 € - € -

51 Het Leidsch Alumni Platform was een fonds waarmee alumni activiteiten werden gefinancierd. Dit fonds is helaas
opgeheven.

50 Het XLIIIe bestuur heeft een schenking gereserveerd voor het XLIVe bestuur. De schenking is groter dan
verwacht, omdat de uitgaven voor de HOP-week en de EL CID kraam lager uitvielen dan verwacht.

49 Voorbeelden van overige inkomsten zijn statiegeld of gevonden contant geld.

48 Het XLIIe bestuur heeft een reserve gecreëerd van €177,04, te gebruiken om de Committee Cup weer op gang te
krijgen. Het XLIIIe bestuur heeft deze reserve niet volledig opgenomen, dus het resterende deel zal door het XLIVe
bestuur worden gebruikt voor de Committee Cup.

47 Dit was een eenmalige bijdrage om het verlies aan inkomsten door het faillissement van Studystore te
compenseren, dus het geld zal niet opnieuw worden toegekend.

46 De contributie is gebaseerd op een totaal ledenaantal van 1074, waarvan ongeveer 118 leden eerstejaars studenten
zijn die nog recht hebben op het betalen van de contributie van €17,50. De overige 956 leden betalen €19,50
contributie. Er zijn 66 reünisten. Er is rekening gehouden met een percentage van 10% wanbetalers.
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Opname

reiskostenvergoeding int.

bestuurslid52

€ 250,00 € 250,00 € 250,00

Opname reservering lens

SPIL-camera53

€ - € - € 250,00

Opname reservering FSW

activiteit54

€ - € - € 93,57

Compensatie Open Dag

Faculteit55

€ - € 750,00 € 750,00

Winst Haagsch Studenten

Feest

€ - € 429,08 € -

Winst Interfacultair Feest € - € 138,84 € -

Totaal € 32.617,75 € 31.019,63 € 30.185,07

55 De Faculteit heeft elke studievereniging van Sociale Wetenschappen € 750,- toegekend als vergoeding voor hun
aanwezigheid op open dagen. De vergoeding moet worden besteed aan activiteiten die samen met ten minste één
andere studievereniging van de Faculteit der Sociale Wetenschappen worden georganiseerd.

54 Deze reserve zal worden gebruikt om een activiteit te organiseren met andere verenigingen van de Faculteit der
Sociale Wetenschappen (FSW).

53 Deze reserve zal worden gebruikt om een nieuwe lens voor de SPIL-camera te financieren.
52 In het XLIVe bestuur zit één internationaal bestuurslid die aanspraak maakt op de vergoeding voor reiskosten.
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Uitgaven56

Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Bestuur € 4.340,52 € 4.117,40 € 5.259,68
Voorzitter
Introductie
Stairs Affairs
Interfacultair Gala
PiP Congres

€ 100,00
€ -
€ -
€ 100,00
€ -

€ 44,08
€ -
€ 40,98
€ -
€ 3,10

€ 475,00
€ 475,00
€ -
€ -
€ -

Secretaris
Algemeen57
SPIL Weekend
Introductie

€ 1.550,00
€ 950,00
€ -
€ 600,00

€ 1.301,77
€ 682,58
€ -
€ 619,19

€ 1.350,00
€ 600,00
€ 750,00
€ -

Penningmeester
Dies
Interfacultair Congres

€ 480,00
€ 450,00
€ 30,00

€ 437,88
€ 437,88
€ -

€ 450,00
€ 450,00
€ -

Onderwijs & Politiek
Onderwijs
Masteractiviteiten
Excursies
Interfacultair feest

€ 820,00
€ 300,00
€ 250,00
€ 150,00
€ 120,00

€ 649,98
€ 317,96
€ 223,89
€ 108,13
€ -

€ 600,00
€ 250,00
€ 200,00
€ 150,00
€ -

Buitenlandse Betrekkingen
Lange reis
Korte reis
Pre-activiteiten
Congres
Brussel reis
Algemeen

€ 8.466,80
€ 4.900,00
€ 2.666,80
€ 200,00
€ 500,00
€ 200,00
€ -

€ 8.244,37
€ 4.900,00
€ 2.666,56
€ 222,31
€ 198,29
€ 200,00
€ 61,21

€ 8.066,80
€ 4.900,00
€ 2.666,80
€ 200,00
€ -
€ 300,00
€ -

Intern
DEBAT
Almanak
Feest

€ 10.465,88
€ 3.935,88
€ 3.130,00
€ 3.400,00

€ 9.467,59
€ 3.024,31
€ 3.020,50
€ 3.296,37

€ 9.357,86
€ 3.420,86
€ 3.137,00
€ 2.800,00

Extern
Acquisitie
ICT
Promotie
Stairs Affairs
SPIL Weekend
Leidsch Debat
FSW feest

€ 2.966,01
€ 20,00
€ 822,06
€ 1.273,95
€ -
€ 700,00
€ 150,00
€ -

€ 2.633,28
€ 21,00
€ 875,18
€ 687,94
€ -
€ 728,44
€ -
€ 125,00

€ 1.970,18
€ 20,00
€ 875,18
€ 1.025,00
€ 50,00
€ -
€ -
€ -

PvP € 100,00 € 100,00 € 100,00
Investeringen € 150,00 € 256,64 € 150,00

57 Hieronder vallen de Oud-besturenborrel en Alumni activiteiten.

56 Eventuele aanvullende opmerkingen over wijzigingen in de begroting of realisatie zijn te vinden onder de
specifieke tabellen van elke post.
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Reserveringen € 1.950,00 € 2543,77 € 1.250,00
Reiskostenvergoeding int.
bestuurslid

€ 250,00 € 250,00 € 250,00

Onvoorziene kosten € 978,53 € 1.177,59 € 905,55
Totaal € 32.617,74 € 31.019,63 € 30.185,07

Bestuur Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Commissie Bedank Dag58 € 500,00 € 571,90 € 400,00

ABN-AMRO Kosten Zakelijke Rekening € 800,00 € 1.141,63 € 1.200,00

Kosten Algemene Ledenvergadering € 400,00 € 400,00 € 400,00

Van den Berg-Bachelorscriptieprijs59 € 100,00 € 94,98 € 75,00

Constitutieborrel cadeaus € 50,00 € 46,20 € 40,00

Constitutieborrel SPIL60 € 1.500,00 € 1.167,07 € 1,400.00

Kantoorartikelen € 150,00 € 165,98 € 120,00

StOP-Contributie € 15,00 € 15,00 € 15,00

Exploitatie SPIL-hokken € 150,00 € 103,62 € 150,00

Rondje van de SPIL na Wissel-ALV61 € 7875 € 78,75 € 72,30

Medewerkerslunch met het Instituut € 80,00 € - € 80,00

Algemene Bestuursuitgaven62 € 350,00 € 164,22 € 252,04

Sollicitaties bestuur 2025-2026 € 66,77 € 59,50 € 61,77

62 De reservering voor de Committee Cup zal vallen onder Algemene Bestuursuitgaven.
61 Het gratis rondje is gerealiseerd op de Wissel ALV van 12 september.

60 Aan de hand van de realisatie van het XLIIIe bestuur en de constatering dat het geld niet direct terugvloeit naar
leden, heeft de Penningmeester besloten om het budget voor SPILs Constitutieborrel te verlagen.

59 Het XLIVe bestuur hecht veel waarde aan de traditie van het uitreiken van de Van den Berg-Bachelorscriptieprijs,
maar in lijn met de teruglopende inkomsten heeft de penningmeester besloten het budget te verlagen.

58 Het XLIVe bestuur zal nog steeds zowel een Commissie Bonding Dag als een Commissie Bedank Dag
organiseren, maar er zal minder budget beschikbaar zijn.
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Bestuursactiviteiten63 € 100,00 € 108,55 € 150,00

Activiteiten Compensatie Open Dag

Faculteit64

€ - € - € 843,57

Totaal € 4.340,52 € 4.117,40 € 5.259,68

Voorzitter Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Introductie

Algemene uitgaven65

Familie- en vriendendag

(Leiden & Den Haag)

Stairs Affairs

Bijdrage Interfacultair Gala66

PiP-congres

€ -

€ -

€ -

€ 0,00

€ 100,00

€ -

€ -

€ -

€ -

€ 40,98

€ -

€ 3,10

€ 475,00

€ 75,00

€ 400,00

€ -

€ -

€ -

Totaal € 100,00 € 44,08 € 475,00

66 StOP heeft aangegeven dat er dit jaar geen contributie wordt gevraagd van studieverenigingen voor StOP
commissies.

65 Algemene uitgaven dekken de kosten van studiegroepen en andere activiteiten die door de Introductiecommissie
worden georganiseerd. De Penningmeester heeft minder geld begroot, omdat de commissie deze activiteiten ook
zonder de extra financiële steun kan uitvoeren.

64 Dit bedrag is inclusief de open dag vergoeding van de faculteit, bestaande uit € 750,- en de reserve gemaakt door
het XLIIIe bestuur, bestaande uit €93,57.

63 Onder bestuursactiviteiten vallen activiteiten die door het bestuur worden georganiseerd, zoals “Waffle hour” en
“Schoentje Zetten”. De Penningmeester heeft dit budget verhoogd, omdat het XLIVe bestuur van plan is om meer
bestuursactiviteiten te organiseren.
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Secretaris Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Oud-besturenborrel67

Alumni activiteiten68

SPIL-Weekend

Introductie

Algemene uitgaven

Familie- en vriendendag

(Leiden & Den Haag)

€ 450,00

€ 500,00

€ -

€ 600,00

€ 200,00

€ 400,00

€ 448,75

€ 233,83

€ -

€ 619,19

€ 183,10

€ 436,09

€ 400,00

€ 200,00

€ 750,00

€ -

€ -

€ -

Totaal € 1.550,00 € 1.301,77 € 1.350,00

Penningmeester Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Dies

Bijdrage Interfacultair Congres

€ 450,00

€ 30,00

€ 437,88

€ -

€ 450,00

€ -

Totaal € 480,00 € 437,88 € 450,00

Onderwijs & Politiek Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Onderwijs

Activiteiten & workshops69

Carrière

€ 300,00

€ 200,00

€ 100,00

€ 317,96

€ 301,92

€ 16,04

€ 250,00

€ 200,00

€ 50,00

69 Omdat de Bootlezing dit jaar niet zal plaatsvinden, heeft de Penningmeester minder geld begroot

68 De Penningmeester besloot dat er minder geld beschikbaar zou worden gesteld voor de Alumni-activiteit, omdat
het LAP-fonds is opgeheven en door het lage aantal aanmeldingen vorig jaar.

67 De Oud-besturenborrel wordt dit jaar nog steeds georganiseerd. Maar omdat de kosten niet direct terugvloeien
naar de betalende leden, heeft de Penningmeester besloten om het bar budget te verlagen.
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Masteractviteiten

Activiteiten & workshops

Carrière

Excursies

Bijdrage Interfacultair Feest

€ 250,00

€ 150,00

€ 100,00

€ 150,00

€ 120,00

€ 223,89

€ 207,85

€ 16,04

€ 108,13

€ -

€ 200,00

€ 150,00

€ 50,00

€ 150,00

€ -

Totaal € 820,00 € 649,98 € 600,00

Buitenlandse Betrekkingen Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Lange reis € 4.900,00 € 4.900,00 € 4.900,00

Korte reis € 2.666,80 € 2.666,56 € 2.666,80

Pre-activiteiten € 200,00 € 222,31 € 200,00

Congres70 € 500,00 € 198,29 € -

Brusselsreis71 € 200,00 € 200,00 € 300,00

Algemene uitgaven € - € 61,21 € -

Totaal € 8.466,80 € 8.248,37 € 8.066,80

71 Vanwege de gestegen kosten voor de reis naar Brussel zal er dit jaar een extra bijdrage van € 100,00 van de
vereniging zijn.

70 Omdat er dit jaar geen SPIL-congres wordt georganiseerd, heeft de Penningmeester geen geld begroot.
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Intern Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

DEBAT

4x DEBAT72

Workshops

Digitaal DEBAT73

Almanak

Almanak

Indesign Licentie74

Festive

Borrels 75

Feesten76

Gala

Sociale activiteiten77

Beer Cantus

€ 3.935,88

€ 3.800,00

€ 100,00

€ 35,88

€ 3.130,00

€ 3.000,00

€ 130,00

€ 3.400,00

€ 200,00

€ 300,00

€ 1.700,00

€ 900,00

€ 300,00

€ 3.150,72

€ 3.024,31

€ 73,03

€ 53,38

€ 3.020,50

€ 2.888,50

€ 132,00

€ 3.296,37

€ 198,20

€ 271,92

€ 1.666,74

€ 914,91

€ 244,60

€ 3.420,86

€ 3.300,00

€ 50,00

€ 70,86

€ 3.137,00

€ 3.000,00

€ 137,00

€ 2.800,00

€ 150,00

€ 150,00

€ 1.650,00

€ 600,00

€ 250,00

Totaal € 10.465,88 € 9.467,59 € 9.357,86

77 Er zullen nog steeds sociale activiteiten worden georganiseerd, maar door een lager inkomen zal de
deelnemersbijdrage voor bepaalde activiteiten stijgen.

76 Het doel is om feesten financieel onafhankelijker te maken van het SPIL-budget, zodat ze hun eigen kosten
kunnen dekken.

75 Hetzelfde aantal borrels zal worden georganiseerd, maar door teruglopende inkomsten is het budget verlaagd.
74 Door inflatie zijn de kosten van de licentie gestegen.
73 Door inflatie zijn de kosten voor de website gestegen.

72 Het aantal gedrukte DEBAT's wordt teruggebracht tot 350 exemplaren, maar door de inflatie zijn de drukkosten
toch gestegen.
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Extern Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Acquisitie

ICT

Licentie Snelstart

Conscribo

Hosting www.spilplaats.nl

Licentie Elementor

Promotie

Algemene uitgaven78

Licentie Socie

EL CID en HOP Week

kraampjes

EL CID activiteit79

HOP Week activiteit80

Lens SPIL-camera

Stairs Affairs

Bijdrage SPIL-weekend

Bijdrage Leidsch Debat

€ 20,00

€ 822,06

€ 185,37

€ 333,23

€ 256,37

€ 47,09

€ 1.273,95

€ 325,00

€ 598,95

€ 350,00

€ -

€ -

€ -

€ -

€ 700,00

€ 150,00

€ 21,00

€ 875,18

€ 213,44

€ 333,23

€ 272,25

€ 56,26

€ 687,94

€ 434,35

€ -

€ 154,8581

€ 99,31

€ -

€ -

€ -

€ 728,44

€ -

€ 20,00

€ 875,18

€ 213,44

€ 333,23

€ 272,25

€ 56,26

€ 1.025,00

€ 350,00

€ -

€ 350,00

€ -

€ 75,00

€ 250,00

€ 50,00

€ -

€ -

81 De realisatie van de EL CID en HOP Week kraampjes is lager dan gerapporteerd tijdens de Wissel-ALV. Dit komt
doordat de factuur voor de HOP Week kraam na deze ALV is ontvangen en de kosten lager bleken te zijn dan
verwacht. Dit heeft ook effect op de reserves van de realisatie 23-24.

80 De Penningmeester heeft geld beschikbaar gesteld voor een activiteit tijdens de mogelijke “verenigingsavond” van
de HOP Week.

79 De Penningmeester heeft geen geld begroot voor een EL CID activiteit, omdat een dergelijke activiteit in
samenwerking met andere FSW verenigingen zal worden georganiseerd. Deze activiteit kan dan betaald worden uit
de open dag vergoeding van de Faculteit.

78 De algemene kosten zijn de kosten voor promotiemateriaal, zoals SPIL-stickers. SPIL heeft de ‘non-profit’ korting
van Canva aangevraagd, wat resulteerde in gratis toegang tot Canva Pro.
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Bijdrage FSW feest € - € 125,00 € -

Totaal € 2.966,01 € 2.437,56 € 1.970,18

Inversteringen Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Algemene uitgaven € 150,00 € - € 150,00

SPIL tote bags € - € 166,20 € -

SPIL banner € - € 90,44 € -

Totaal € 150,00 € 256,64 € 150,00

Reserves Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

9e Lustrum der SPIL € 1.500,00 € 1.000,00 € 1.000,00

Lustrum DEBAT € 150,00 € 150,00 € 150,00

SPIL-hok Leiden € 150,00 € - € -

SPIL-hok Den Haag € 150,00 € - € -

SPIL hokken € - € 100,00 € 100,00

FSW activiteit € - € 93,57 € -

Committee Cup prijs XLIIIe

bestuur 82

€ - € 100,00 € -

Lens SPIL-camera € - € 250,00 € -

82 Het XLIIIe bestuur heeft €100 uit de reserve van de “Committe Cup” gehaald om te besteden aan een prijs voor de
winnende commissie. Aangezien de commissie nog niet de mogelijkheid heeft gehad om bij elkaar te komen om
deze prijs op te innen, zal het bedrag hiervoor gereserveerd worden tot het einde van blok 1 van het 24/25e
studiejaar. Als de prijs dan nog niet is opgeëist, is het aan het XLIVe bestuur om te beslissen hoe de reserve wordt
besteed, mits deze wordt besteed aan de "Committee Cup”.
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Schenking XLIIIe bestuur € - € 841,2083 € -

Totaal € 1.950,00 € 2.543,77 € 1.250,00

Reiskostenvergoeding int.

bestuurslid

Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Reiskostenvergoeding € 250,00 € 250,00 € 250,00

Totaal € 250,00 € 250,00 € 250,00

Onvoorziene kosten Begroot
23-24

Realisatie
23-24

Begroot
24-25

Algemene uitgaven84 € 978,53 € - € 905,55

Committee items € - € 363,83 € -

Onvoorziene kosten Lange reis € - € 813,76 € -

Totaal € 978,53 € 1.177,59 € 905,55

84 Onvoorziene kosten bedragen 3% van de algemene uitgaven.

83 De schenking was uiteindelijk groter dan aangegeven bij de Wissel-ALV, omdat de uitgaven voor de HOP Week
en de EL CID kraam lager waren dan verwacht.

104



Balans

Debet  Credit  

ABN-AMRO

bestuursrekening € … Eigen vermogen € …

ABN-AMRO

spaarrekening € … Lustrum reservering € 5.000,00

Dassen (17) € 102,00

SPIL-hok Leiden

reserve € 1.700,00

Strikjes (10) € 76,00 Lustrum DEBAT € 1.700,00

Bretels (92) € 1.840,00

Reservering

reiskostenvergoeding

int. bestuursleden € 1.500,00

Vlinderdassen (88) € 528,00

Schenking XXXIXe

Bestuur € -

Doppers (29) € 290,00

Committee Cup

reservering € -

Oud-besturenspeldje

(36) € 73,80

Committee Cup prijs

XLIIIe bestuur

reservering € 100,00

Paraplu’s (8) € 40,00

FSW activiteit

reservering € -

Fietspakketjes (25) € 250,00

Lens SPIL-camera

reservering € -

Kaarthouders (4) € 14,34

Schenking XLIIIe

bestuur € -

Sjaals (9) € 45,00

Sokken (19) € 209,00

Bierglazen(9) € 67,50

Shotglaasjes(94) € 470,00

Speelkaarten (71) € 419,61
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Quarterzip truien (13) € 506,35

Kas bestuur € 250,00

Totaal € …  Totaal € …

Debiteuren  Crediteuren  

Totaal € - Totaal € -
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Begroting Brusselreis 2024-2025

Inkomsten Uitgaven
 Geschatte

begroting
p.p.

Geschatte
begroting

 Geschatte
begroting

p.p.

Geschatte
begroting

Deelnemers
bijdrage € 69,50 € 3.475,00

Accommodatie
Hostel Brxxl 5 € 31,00 € 1.583,00

SPIL
bijdrage € 6,00 € 300,00

Transport
Bus € 33,44 € 1.672,00

   
Openbaar

vervoer € 8,80 € 440,00

   
Onvoorziene

kosten € 1,60 € 80,00
Totaal €75,50 €3.775,00 Totaal € 75,50 € 3.775,00
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